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 رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار 
هزاران نفر از کارگران:

 دشمنی و توطئه آمریکا در قضیه 
نفت بی پاسخ نخواهد ماند

رمز گذشتن از تحریم ها وحدت و 
انسجام عملکردی است

روحانی: ما به روش های مختلف نفت خود 
را به فروش خواهیم رساند

متخلفان دانه درشت نباید احساس امنیت کنند

رئیس قوه قضاییه: دادستان هاخصوصی سازی 
ها را پیش از تبدیل شدن به بحران های 

اجتماعی و کارگری، پیگیری کنند

  اقدامات تأثیرگذار زیست محیطی 
فولاد مبارکه قابل تقدیر است

صالحی: تبادل اندیشه و فرهنگ بین ایران و 
چین زمینه ساز تحول صنعت نشر دو کشور است

رهبر معظم انقلاب اسلامی در 
پیامی قهرمانی تیم کشتی آزاد 
ایران در مسابقات قهرمانی 
کشتی آسیا را تبریک گفتند
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روابط عمومی ها، قلب مراکز ارتباطات ارباب رجوع و 
مدیرانند، چهل و یک سال از پیروزی انقلاب اسلامی 
وظایف  به  توانسته  ارتباطی  مرکز  این  آیا  گذشت، 
حساس خود جامه عمل بپوشاند چون کانال ارتباطی 

مدیرانند؟! 
وصفحه  گروه  تأسیس  از  که  سالی  چند  این  در  و 
تخصصی بانک، بورس وبیمه و .... در نشریه می گذرد، 
در عمل برای برقراری  رابطه  با مدیران و کارشناسان 
بانک ها  و بیمه ها به  منظور دریافت وانعکاس دیدگاه 
های شان  درباره مسائل مربوط به این دو حوزه با موانع 
و دشواری هایی مواجه شده ایم که چنانچه این موانع 
برطرف نشود، تصور نمی کنیم بتوانیم توفیق چندانی 
این  تأسیس  اهداف  از  ای  عمده  بخش  به  دردستیابی 
صفحه به دست آوریم.  ادامه دارد 

فرمانده نیروی دریایی سپاه: استفاده از تنگه هرمز 
برای ایران محدود شود، آن را خواهیم بست

بسمه تعالی
جوانان عزیز کشتی گیر قهرمانی تان در آسیا مبارک. 
ان شاءالله سربلند باشید.
سید علی خامنه ای
۵ اردیبهشت ۱۳۹۸
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دشمنی و توطئه آمریکا در قضیه نفت بی پاسخ نخواهد ماند
رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار هزاران نفر از کارگران:

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی 
در آغاز هفته کار و کارگر در دیدار هزاران نفر از کارگران صنایع 
مختلف، کار جهادی و بی وقفه را از شرایط مهم رونق تولید و 
تحقق راهبرد عزت آفرین اقتصاد مقاومتی خواندند و با تأکید 
بر لزوم رسیدگی به مسائلی همچون امنیت شغلی و مزد و 
احترام به کارگران افزودند: دشمن برای به زانو در آوردن ملت 
ایران بر فشار اقتصادی متمرکز شده است اما بداند این ملت 
هیچگاه به زانو در نمی آید و ضمن استفاده از فرصت تحریم 
برای رشد و شکوفایی، دشمنی های امریکا را بی پاسخ 

نمی گذارد.
رهبر انقلاب اسلامی دیدار امسال با کارگران را با توجه 
به سال »رونق تولید«، دارای اهمیت بیشتری دانستند و با 
تشبیه کار به بهار به عنوان زمینه ای برای بروز ظرفیتها و 
استعدادها گفتند: کار یک ارزش والا است و این موضوع باید 
به یک فهم عمومی در جامعه تبدیل شود تا جایگاه ارزشمند 

کارگر نیز شناخته شود.
حضرت آیت الله خامنه ای یکی از عوامل تحقق رونق 
تولید را کار جهادی و فوق العاده دانستند و افزودند: رونق تولید 
یکی از ارکان اصلی اقتصاد مقاومتی است و اگر اقتصاد مقاومتی 
محقق شود، تصمیم های سردمداران امریکایی و صهیونیستی 

درباره نفت و مسائل اقتصادیِ دیگر، تأثیرگذار نخواهد بود.
ایشان خاطرنشان کردند: »رونق تولید«، »حمایت از 
کالای ایرانی«، »تحرک کاری« و »اقتصاد مقاومتی« در واقع 
زمینه ساز عزت ملی و نفوذناپذیری در برابر تصمیم های 

بیگانگان خواهد شد.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه عزت ملی یکی از 
اولویت ها و مسائل اصلی هر ملتی است، گفتند: ملتها هیچگاه 
راضی نخواهند شد تا تحت تأثیر و نفوذ تصمیمات دشمنان 

خود قرار گیرند.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به ادعاهای مقامات 
امریکایی و صهیونیستی افزودند: آنها می گویند دشمن نظام 
جمهوری اسلامی هستیم و با ملت ایران دشمنی نداریم اما 
دشمنی با جمهوری اسلامی، دشمنی با ملت ایران است زیرا 
جمهوری اسلامی به کمک و مدد مردم برپاست و اگر کمک 

مردم نبود، جمهوری اسلامی نبود.
ایشان با اشاره به توطئه های گوناگون دشمنان ملت ایران 
در چهل سال گذشته از جمله تمرکز بر موضوع کار و کارگر و 
شکست این تلاشها، تأکید کردند: ملت ایران به ویژه کارگران 
در همه این موارد، بر دهان دشمن زدند و او را مأیوس کردند.

رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه جامعه کارگری از 
وفادارترین قشرها به جمهوری اسلامی بوده و هست، افزودند: 
مسئولان کشور و سیاست سازان و مجریان سیاستها باید قدر 
جامعه کارگری را بدانند و به مسائل اساسی آنها همچون امنیت 
شغلی، احترام به کارگر و موضوع دستمزد کارگران توجه 

صحیح و دقیقی داشته باشند.
حضرت آیت الله خامنه ای در همین زمینه گفتند: بعضی 
خریداران کارخانه ها با از بین بردن کارخانه، فروش تجهیزات 
آن، و تبدیل کردن زمین کارخانه به برُج، سوءاستفاده می کنند 
که همه مسئولان در سه قوه، باید با اینگونه مسائل مقابله جدی 

کنند.
ایشان واردات بی رویه را از دیگر مسائلی برشمردند که 
به تولید داخل و کارگر ایرانی ضربه وارد می کند و افزودند: در 
زمینه مقابله با واردات بی رویه کالاهای خارجی، مقررات 

سختی وجود دارد اما این ضوابط باید با قاطعیت اجرا شوند.
رهبر انقلاب اسلامی گفتند: تحریمها اگرچه در برخی 
موارد زمینه ساز بروز مشکلات می شوند اما اگر با آنها مقابله 
صحیح و منطقی شود، به نفع کشور خواهد بود زیرا تحریمها 
موجب تکیه بر توان، ظرفیت و ابتکارهای داخلی خواهد شد.

حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به توطئه های مختلف 

و ناکام دشمنان در چهل سال اخیر علیه »ملت ایران، انقلاب 
اسلامی و نظام جمهوری اسلامی« تأکید کردند: امریکایی ها 
با تمرکز بر مسائل اقتصادی به دنبال به زانو درآوردن ملت ایران 
هستند اما بدانند این حرکت اخیر آنان نیز ناکام می ماند و ملت 
بزرگ و عزیز ایران در مقابل شیطان بزرگ هیچگاه به زانو در 

نخواهد آمد.
رهبر انقلاب اسلامی درباره تلاش امریکا برای مسدود 
کردن راههای صادرات نفت ایران افزودند: ملت فعال و 
مسئولان هوشیار ایران نشان داده اند اگر همت کنند همه 
بن بست ها را می شکنند و قطعاً این تلاش امریکایی ها هم به 
جایی نمی رسد و جمهوری اسلامی هر مقدار لازم داشته باشد 

و اراده کند، نفت صادر خواهد کرد.
ایشان با یادآوری یک نکته مهم خطاب به دشمنان ملت 
ایران تأکید کردند: بدانید دشمنی های شما بی پاسخ نخواهد 
ماند و ملت ایران، ملتی نیست که علیه او کار و توطئه کنند و 

او بنشیند و تماشا کند.
حضرت آیت الله خامنه ای در نکته ای دیگر در زمینه 
تشدید فشارهای نفتی امریکا گفتند:  کاهش وابستگی به 
فروش نفت را قدر و نوعی فرصت می دانیم و از آن برای تکیه 

بیشتر بر توانایی های داخلی استفاده می کنیم.
رهبر انقلاب توانایی های ملت ایران و جوانان پرتلاش و 
خوش استعداد میهن را بسیار فراتر از وضع فعلی خواندند و 
خاطرنشان کردند: باید فرهنگ کار و تولید و تلاش را ترویج 
دهیم و روحیه انتظار برای ثروت بادآورده را از بین ببریم و 
روشهایی شبیه بخت آزمایی را ترویج نکنیم که دستگاههای 

مختلف از جمله صدا و سیما باید متوجه این معنا باشند.
ایشان با استناد به آیه شریفه قرآن کریم دستاورد حقیقی 
انسان را حاصل سعی و تلاش او برشمردند و افزودند: رشد فرد 
و جامعه در گرو اراده و همت و تلاش است و جوامعی که در دنیا 
از لحاظ مادی رشد کرده اند، بر اثر همین عوامل بوده است 
چراکه خداوند وعده داده به کسانی که برای دنیا هم کار 

می کنند، کمک خواهد کرد.

»رشد  و  ملت«  »رفاه  خامنه ای،  الله  آیت  حضرت 
اقتصادی، فناوری و علمی« را در کنار »معنویت و پیشرفت 
اخلاقی«، از اهداف اصلی نظام اسلامی خواندند و خاطرنشان 

کردند: تحقق این اهداف به کار و تلاش مستمر نیاز دارد.
ایشان گفتند: هدف از بیان گام دوم این بود که باید با 
همان انگیزه و همت بلندی که کشور را از زیر لگد مستکبران 
خارج کرد به حرکت پرشور برای رسیدن به قله های بلند 

پیشرفت و عزت ادامه داد.
رهبر انقلاب، جوانان با انگیزه، تحصیلکرده و پرتلاش را 
محور دستیابی کشور به آینده روشن دانستند و افزودند: به 
فضل الهی مجموعه های گوناگون و غالباً جوان در سراسر ایران 
عزیز مشغول فعالیت هستند تا در پرتو حرکتی عظیم، ملت 

ایران به قله های رفیع عزت مادی و معنوی برسد.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به عصبانیت دشمن از 
تلاش و یکپارچگی ملت ایران افزودند: در همین بلای طبیعیِ 
سیل، با وجودی که کسی ملت را به صحنه دعوت نکرد، مردم 
همچون سیل به کمک سیل زده ها رفتند و جوانان از سراسر 
کشور به کمک مردم و جوانان محلی شتافتند که این وحدت 
و همدردی و تلاش ملی، بسیار مهم و نوید دهنده آینده ای 

خوب خواهد بود.
رهبر انقلاب در پایان سخنانشان تأکید کردند: همانگونه 
که اخیراً گفته شد، تلاشهای دشمنان آخرین نفسهای دشمنیِ 
آنان است و دشمنان سر انجام از خصومت علیه ملت ایران 
خسته خواهند شد اما این ملت از کار و تلاش و پایداری و 

پیشرفت هیچگاه خسته نخواهد شد.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، آقای شریعتمداری 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در گزارشی گفت: کنترل 
واردات، اصلاح سیاستهای مالیاتی، استفاده از منابع بودجه 
عمومی برای بهبود تولید، راه اندازی نهضت مهارت افزایی، 
تلاش مضاعف برای بهبود فضای کسب و کار و تشکیل منظم 
کارگروه های رفع موانع تولید از جمله برنامه های دولت برای 

صیانت از اشتغال موجود و ایجاد اشتغال جدید است.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار نخست وزیر پاکستان:

روابط ایران و پاکستان بر خلاف میل دشمنان آن باید تقویت شود
معظم  رهبر  الله خامنه ای  آیت  حضرت 
)دوشنبه(  امروز  عصر  اسلامی  انقلاب 
نخست وزیر  عمران خان  آقای  دیدار  در 
پاکستان و هیئت همراه، ارتباط ملت های 
ایران و پاکستان را ارتباطی قلبی و عمیق 
دو  روابط  کردند:  تأکید  و  برشمردند 
کشور برغم دشمنی ها باید هر چه بیشتر 

مستحکم و تقویت شود.
حضرت آیت الله خامنه ای در این دیدار 
ارتباطات  تاریخی  ریشه های  به  اشاره  با 
و  اوج عزت  دو ملت خاطرنشان کردند: 
شکوه شبه قاره هند در دوران حکومت 
مسلمانان بر آن بوده است و بزرگ ترین 
ضربه استعمارگران انگلیسی به این منطقه 
مهم، نابود کردن تمدن برجسته اسلامی 

در آن بود.
از  تجلیل  با  اسلامی  انقلاب  رهبر 
شخصیت های بزرگ پاکستانی همچون 
اقبال لاهوری و محمدعلی جناح، گفتند: 
روابط خوب، به نفع هر دو کشور است اما 
این روابط دشمنان جدی دارد که باید بر 
خلاف میل آنها، همکاری ها و ارتباطات در 

بخشهای مختلف تقویت شود.
دو  مرزهای  در  امنیتی  مسائل  ایشان، 

کشور را مهم خواندند و افزودند: گروههای 
مرزها  در  ناامنی  عامل  که  تروریستی 
با پول و سلاح دشمنان تغذیه  هستند 
حرکتهای  اهداف  از  یکی  و  می شوند 
ضدامنیتی در مرزهای ایران و پاکستان، 

آلوده کردن روابط دو کشور است.
رهبر انقلاب اسلامی همچنین با تشکر از 
کمکهای دولت پاکستان در قضیه سیل 

به  خان  عمران  آقای  سفر  آغاز  اخیر، 
کشورمان از مشهد و زیارت حرم مطهر 
حضرت علی بن موسی الرضا علیه السلام  را 
نشانه ای خوب برشمردند و ابراز امیدواری 
کردند با عنایات آن حضرت، این سفر برای 

هر دو کشور مفید و سازنده باشد.
رئیس  روحانی  آقای  که  دیدار  این  در 
جمهوری نیز حضور داشت، آقای عمران 

خان نخست وزیر پاکستان، مذاکرات خود 
در تهران را خوب خواند و گفت: در این 
و  شد  مسائل حل  از  بسیاری  مذاکرات 
با  خوبی  مذاکرات  نیز  پاکستانی  وزرای 

همتایان ایرانی خود داشتند.
روابط  به  اشاره  با  پاکستان  نخست وزیر 
تاریخی ایران و هند، گفت: مسلمانان ۶۰۰ 
سال بر هند حکومت کردند و تأثیر ایران 
بر آنها چنان بود که زبان رسمیِ حکومت 

هند، فارسی شد.
آقای عمران خان بزرگترین غارت ثروت 
هند را مربوط به دوره حضور انگلیس در 
این کشور خواند و افزود: انگلیسی ها همه 
ثروت هند را غارت کردند، نظام آموزشی 
آن را نابود و هند را به عنوان مستعمره 

جواهرنشان نامگذاری کردند.
نخست وزیر پاکستان با بیان اینکه برخی 
آباد  اسلام  و  تهران  روابط  نمی خواهند 
می توانیم  اما  شود  نزدیک  یکدیگر  به 
خاطرنشان  آییم،  فائق  مشکلات  بر 
کشور  دو  روابط  می کنیم  تلاش  کرد: 
دولت  با  و  شود  قبل  از  مستحکم تر 
جمهوری اسلامی ایران در تماس مستمر 

خواهیم بود.

راه اندازی بزرگترین نیروگاه خورشیدی با ظرفیت ۳۰ هزار مگاوات

خبر
با حکم فرمانده معظم کل قوا؛

سردار سرلشکر پاسدار سلامی به فرماندهی 
کل سپاه منصوب شد

حضرت آیت الله خامنه ای فرمانده معظم کل قوا در حکمی با 
سپاس از خدمات باارزش و ماندگار سردار سرلشکر پاسدار 
جعفری در فرماندهی سپاه، سردار حسین سلامی را با اعطای 
درجه سرلشکری به فرماندهی کل سپاه پاسداران انقلاب 

اسلامی منصوب کردند.
رهبر معظم انقلاب اسلامی همچنین در حکم جداگانه ای سردار 
سرلشکر پاسدار محمدعلی جعفری را به مسئولیت قرارگاه فرهنگی 

و اجتماعی حضرت بقیةالله الاعظم اروحنا فداه منصوب کردند.
متن احکام فرمانده معظم کل قوا به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
سردار سرلشکر پاسدار محمد علی جعفری

نظر به تمایل جنابعالی به حضور در عرصه های فرهنگی و 
نقش آفرینی در جنگ نرم و با تقدیر از تلاشهای شایسته تان در 
دوران فرماندهی کل سپاه، شما را به مسئولیت قرارگاه فرهنگی 
و اجتماعی حضرت بقیة الله الاعظم ارواحنا فداه منصوب می کنم.

بهره گیری از ظرفیتهای گسترده و توانمندیهای ژرف در جامعه 
بویژه علماء دینی و نخبگان فرهنگی و جوانان جهادی و انقلابی 
برای گسترش و تبیین معارف انقلاب اسلامی بر پایه خطوط 
ترسیم شده در بیانیه گام دوم، با برنامه ریزی عالمانه و مدبرانه و 
تعامل و هم افزایی با مجموعه های فرهنگی سپاه و بسیج از 

جنابعالی انتظار می رود.
توفیق شما را از خداوند متعال مسألت می کنم.

سید علی خامنه ای
۱ اردیبهشت ۱۳۹۸

بسم الله الرحمن الرحیم
سردار سرتیپ پاسدار حسین سلامی

نظر به ابراز ضرورت جابجایی در فرماندهی سپاه از سوی سردار 
سرلشکر پاسدار محمدعلی جعفری و با سپاس از یک دهه خدمت 
باارزش و پرحجم و ماندگار معزی الیه، با توجه به شایستگی ها و 
تجارب ارزنده جنابعالی در مدیریتهای کلان و مسئولیتهای 
گوناگون نهاد انقلابی و جهادی و مردمی سپاه، شما را با اعطای 
درجه سرلشکری به فرماندهی کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
منصوب می کنم.انتظار دارد ارتقاء توانمندیهای همه جانبه و 
آمادگی در همه بخشها و نیز تقویت گوهر درونی سپاه یعنی تقوا و 
بصیرت و همچنین گسترش مدیریتهای برخوردار از بنیه ی معنوی 
و توانایی های کارشناسی و اعتلاء فرهنگی که در مدیریت سردار 
جعفری بدان پرداخته شده است، با ابتکارات جنابعالی افزایش یابد 

و سپاه در حرکت خود به سوی تکامل گامهای بلند بردارد.
توفیقات شما و همکارانتان را از خداوند متعال مسألت می کنم.
سید علی خامنه ای
۱ اردیبهشت ۱۳۹۸

خبر
 رئیس قوه قضاییه: بخشی از خسارات سیلاب های 

اخیر به دلیل نقض حقوق عامه بود

دادستان هاخصوصی سازی ها را پیش از تبدیل شدن 
به بحران های اجتماعی و کارگری، پیگیری کنند

به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل روابط عمومی قوه قضاییه، آیت 
الله سیدابراهیم رئیسی در نشست روسای کل دادگستری های 
سراسر کشور و دادستان های مراکز استان، با تبریک ایام ماه معظم 
شعبان، بالاترین نعمتی که بر ملت بزرگ ایران از جانب خداوند ارزانی 
داشته شده است را، نعمت نظام جمهوری اسلامی و ولایت دانست 
و تصریح کرد: طبق وعده الهی، هیچ تردیدی نداریم که آینده، بسیار 
روشن و نورانی و متعلق به صالحین است. آینده را نه ثروت رقم می 

زند و نه قدرت، بلکه صلاحیت و تقوا رقم خواهد زد.
رئیس قوه قضاییه گفت: ما از این سازمان های بین المللی می 
خواهیم که در خصوص اقدامات افرادی که توسط حکومت سعودی 
اعدام شده اند تحقیق کنند که آیا واقعا تروریست بوده اند یا خیر و 
ثانیا اعلام کنند که عربستان چه زمانی برنامه و عزمی برای مبارزه 
با تروریسم داشته است که اکنون در اجرای برنامه خود اقدام به 

ارتکاب این جنایت کرده است.
رئیس قوه قضاییه بر ضرورت بهره مندی از ظرفیت شبکه های 
نخبگانی در استان ها با تشکیل نشستهای اندیشه ورزی برای 
دریافت دیدگاه های گوناگون تاکید کرد و ادامه داد: نباید صرفا به 
آنچه از ستاد قوه قضاییه ابلاغ می شود، اکتفا کرد بلکه باید از نگاه 
ها و اندیشه های فعال و پویا نیز استفاده شود. آیت الله رئیسی با اشاره 
به برخی مشکلات دستگاه قضایی از جمله حجم بالای ورودی و 
موجودی پرونده ها در برخی حوزه ها، اطاله دادرسی، کثرت جمعیت 
کیفری، کاهش سرمایه اجتماعی و پاره ای مسائل مربوط به امور 
پشتیبانی، اداری و مالی، تصریح کرد: یکی از مهم ترین مسائل مورد 
تاکید بنده که عمیقا نیز به آن اعتقاد دارم و به هیچ عنوان برایم جنبه 

شعاری ندارد، موضوع »کرامت« است.
رئیس قوه قضاییه با تاکید بر لزوم رعایت کرامت قضات و 
کارکنان دستگاه قضایی، افزود: باید سخن قضات شنیده شود و 
دیدگاه هایشان مورد توجه قرار گیرد. باید بنا را بر رفع مشکلات این 
عزیزان گذاشت. نباید یک قاضی دچار مشکلی باشد و دستگاه قضایی 
در حالی که می تواند این مشکل را حل کند، از حل آن خودداری 

ورزد. قاضی شجاع و وظیفه شناس ما باید مورد حمایت باشد.
آیت الله رئیسی همچنین بر ضرورت رعایت کرامت اصحاب 
دعوا از جمله مدعی و شاکی، متهم، محکوم، وکیل و افرادی که به 
عنوان خانواده متهم پیگیر پرونده هستند، تاکید و اعلام کرد: برای 
نهادینه سازی این موضوع، از معاونت حقوقی قوه قضاییه خواسته 
ام که ظرف 15 روز آینده، دستور العمل »تکریم« را در چند فصل 
که مربوط به همه سطوح است، تدوین کنند و ان شاءالله ابلاغ خواهد 
شد. رئیس قوه قضاییه در ادامه، توجه جدی به حقوق عامه را مورد 
تاکید قرار داد و اظهار کرد: نباید منتظر ماند که حقی ضایع شود و 
سپس به سراغ آن برویم. براساس گزارش دستگاه های نظارتی و 
اجرایی، بخشی از علل وقوع قضایای اخیر و ویرانی های سیل، مربوط 
به تضییع حقوق عامه است. اگر حقوق عامه رعایت می شد و 
دستگاه ها وظایف خود را بموقع انجام می دادند، شاهد این میزان 
خسارت نبودیم. بر این اساس، دادستانهای محترم باید رویکرد 
صیانتی و پیشگیرانه نسبت به حقوق عامه داشته باشند و در خصوص 

دست اندازی به حقوق عامه، حساسیت جدی به خرج دهند.
آیت الله رئیسی با اشاره به فرمایش های مقام معظم رهبری 
درباره رونق تولید و خصوصی سازی، خاطرنشان کرد: دادستان ها 
موضوعاتی نظیر برخی خصوصی سازی ها را پیش از تبدیل شدن 
به بحران های اجتماعی و کارگری، پیگیری کنند و به سوداگران 
اجازه ندهند که با اموال عمومی بازی کنند. خصوصی سازی قطعا 
مساله درستی است اما نحوه آن بسیار اهمیت دارد و باید مورد نظارت 
و توجه جدی قرار گیرد. رئیس قوه قضاییه در ادامه با تاکید بر لزوم 
گره گشایی از مشکلات مردم، یادآور شد: مردمی بودن صرفا به 
برگزاری دیدارهای مردمی نیست؛ گرچه آن هم نماد و جلوه ای از 
مردمی بودن است اما اصل مردمی بودن این است که در عمل، 
ارتباطات موثر و تعامل های منطقی با سمن ها و نهادهای مردمی 
برقرار شود و علاوه بر این، مدیران قضایی همیشه در دسترس باشند. 
آیت الله رئیسی در خصوص وظایف دستگاه قضایی برای تحقق شعار 
سال نیز خاطرنشان کرد: عزم مجموعه دستگاه قضایی باید بر مبارزه 
با موانع تولید استوار باشد و در این عرصه انجام وظایف قانونی از 
جمله در بحث مبارزه با قاچاق کالا و حمایت از کارآفرینی و سرمایه 

گذاری باید در دستور کار قرار گیرد.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه به اقتضای هر استان و اقلیم، 
راهکارهایی در چارچوب یک حرکت جهادی برای کاهش اطاله 
دادرسی باید ارائه شود، گفت: ملاک ما برای به روز بودن پرونده ها، 
پرونده های سال جاری است. رسیدگی به هیچ پرونده ای نباید بی 
دلیل به درازا کشیده شود. بر این اساس، ماندن پرونده سالهای گذشته 
در دستگاه قضایی به هیچ عنوان قابل قبول نیست. البته تاکید 

همیشگی ما این است که سرعت و دقت نباید فدای یکدیگر شوند.
آیت الله رئیسی با تاکید بر ضرورت مبارزه با فساد در دستگاه 
قضایی اظهار کرد: سلات قوه قضاییه بسیار مهم است و همه قضات و 
کارکنان باید مدعی فساد و ناهنجاری باشند. حساسیت نباید کم شود. 
هر رابطه ای که زمینه ارتباطات ناسالم را فراهم کند، باید از بین برود 
و هیچگونه عدم سلامت در دستگاه قضایی پذیرفته نیست. باید نسبت 
به موارد تخلف برخورد لازم صورت گیرد و نوعی از اطلاع رسانی نیز 
انجام شود، به نحوی که تخلف یک فرد به نام کل مجموعه تمام نشود. 
ما باید هزینه های اجتماعی را به سرمایه های اجتماعی تبدیل کنیم.
رئیس قوه قضاییه با تاکید بر ضرورت اجرای دقیق نظام تشویق 
و تنبیه در قوه قضاییه، تصریح کرد: واقعا قضات شجاع باید مورد 
حمایت جدی باشند و با تشویق این قبیل قضات، روحیه ضد فساد 

و انقلابی را باید در دستگاه قضایی تقویت کنیم.
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هفته نامه اقتصادی ایران

فرمانده کل جدید سپاه پاسداران انقلاب اسلامی عصر 
امروز )دوشنبه( به دریافت درجه سرلشکری از دست فرمانده 
معظم کل قوا مفتخر شد. در این مراسم که فرماندهان عالی رتبه 
نظامی و انتظامی حضور داشتند، حضرت آیت الله خامنه ای پس 
از اعطاء درجه سرلشکری به فرمانده کل سپاه، ابراز امیدواری 
کردند سردار سرلشکر سلامی، در مسئولیت جدید با ابتکار، 

روحیه و نفس تازه، حرکت کند و به پیش برود.

 اعطاء درجه سرلشکری به فرمانده 
کل جدید سپاه پاسداران انقلاب اسلامی

کرد،  لشکر را ز ابر تیره ارُدویي  منظّم
داد هر یک را ز صَرصَر بادیه پیمایي  ادهم

بر سران لشکر از خورشید نیر داد پرچم
رعد را فرمان حاضر باش دادي  چون شه جم

برق از بهر سلام عید نو آتشفشان شد

چون سران لشکري  حاضر شدند از دور و نزدیک
هم امیران سپه آماده شد از تُرک و تاجیک
داد از امر قضا بر رعد غُرّان حکم موزیک
زان سپس دادي  بر آن غژمان سپه فرمان شلّیک
توده ي  غبرا، ز شلّیک یلان بمُباردمان شد

اشعار امام خمینی )ره(در مَدح حضرت مَهدی )عج(

فرمانده نیروی دریایی سپاه: استفاده از تنگه هرمز 
برای ایران محدود شود، آن را خواهیم بست

دریادار علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی سپاه تأکید 
کرد: درصورت وجود هرگونه تهدید در حمایت و دفاع از آب های ایران 
کوچک ترین تردیدی نخواهیم کرد.   وی در گفت وگو با العالم گفت: 
سپاه پاسداران برای دفاع از انقلاب اسلامی تأسیس شد و دفاع از 
انقلاب اسلامی ایران حد و مرزی ندارد، تغییر فرمانده کل سپاه 
پاسداران هیچ ارتباطی به تصمیم اخیر امریکا ندارد. فرمانده نیروی 
دریایی سپاه یادآور شد: سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران صرفاً 
نظامی نیست بلکه در دفاع از انقلاب اسلامی و رشد و توسعه ایران 
اسلامی نیز سهیم است، سپاه همچنین در همیاری مصیبت زدگان 
سیل اخیر در ایران نیز سهم بسزایی داشته است، افتخار می کنیم که 
سپاه پاسداران به مظلومان و ستمدیدگان کمک می کند.دریادار 
تنگسیری با اشاره به تهدید امریکا علیه ایران مبنی بر تحریم نفتی 
یادآور شد: تنگه هرمز طبق قوانین بین المللی یک گذرگاه دریایی 
است و اگر از استفاده از آن منع شویم، آن را خواهیم بست، درصورت 
وجود هرگونه تهدید در حمایت و دفاع از آب های ایران کوچک ترین 
تردیدی نخواهیم کرد، از آبروی خود دفاع خواهیم کرد و هرکجا بحث 
دفاع از حق ایران باشد، مقابله به مثل می کنیم.وی با اشاره به حضور 
»حشدالشعبی« و نیروهای مقاومت برای کمک رسانی و امداد در 
مناطق سیل زده ایران گفت: دست نشانده ها و مزدوران غرب و منافقان 
هستند که درخصوص مشارکت حشدالشعبی عراق در کمک رسانی 
به سیل زدگان اظهارات تحریک آمیزی دارند، حشدالشعبی نیروهای 
مردمی بودند که با کمک رسانی به سیل زدگان، کمک های ایران به 
عراق را جبران کردند و بدون سلاح و با بالگرد برای کمک به 

سیل زدگان به ایران آمدند.



وزیر صنعت، معدن و تجارت در جمع مدیران سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان:

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت 
با تاکید بر اینکه متخلفان دانه درشت نباید 
احساس امنیت داشته باشند، خطاب به 
روسای سازمان حمایت مصرف کنندگان و 
تولید کنندگان گفت: در دفاع از حقوق 
مردم شجاعت داشته  باشید و نظارت ها به 
گونه ای باشد که مردم احساس کنند در 

برابر سودجویی ها بی پناه نیستند.
وی در نشست هم اندیشی برنامه های 
نظارتی سال 98 با محوریت طرح ویژه ماه 
مبارک رمضان با بیان اینکه نظارت ها باید 
توسط مردم احساس شود، اظهار کرد: یکی 
از انتقاداتی که قبلا مطرح می شد، ضعف 
در نظارت بود، چنانچه قیمت برخی کالاها 

به طور سرسام آور افزایش می یافت .
او با تاکید بر اینکه متخلفان دانه 
درشت نباید احساس امنیت داشته باشند، 
افزود: از سازمان حمایت انتظار داریم با آن 
دسته از افراد که با دلالی، قیمت ها را در 
افزایش می  برابر  فرایند توزیع چندین 
دهند، برخورد کند و در برخورد با متخلفان 

ترس نداشته باشد.
رحمانی ادامه داد: به جای صرف زمان 
بازرسان برای برخورد با مواردی همچون 
عدم درج قیمت و ارائه فاکتور، باید زمان آنها 
را بیشتر به کنترل قیمت نهایی کالاها 
اختصاص دهیم و برخوردها از مبدا تولید و 

عرضه باشد.
پیگیری حقوق مردم

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان 
اینکه مردم باید در کف بازار احساس کنند 
که بی پناه نیستند و سازمان حمایت پیگیر 
حقوق آنها است، اظهار کرد: فروشنده و 
تامین کننده هم باید بدانند که با آنها تعارف 
نداریم و با هر تخلفی برخورد می کنیم، در 
این شرایط است که تخلفات کاهش می 

یابد.
او افزود: ضرورت دارد که به اتاق 
اصناف و اتحادیه ها در حوزه نظارت فرصت 
بیشتری داده شود و آنها نیز در این زمینه 
نشان داده اند که از اراده لازم برای برخورد 

با متخلفان برخوردارند.

رحمانی با اشاره به لزوم به روزرسانی 
سیستم های نظارت گفت: قیمتها باید 
توسط سامانه های آنلاین و یکپارچه کنترل 
شود که در این خصوص سامانه انبار و 
تجارت را داریم و در ادامه باید به سمتی 
برویم که فروش یک اب معدنی هم به 

صورت انلاین ثبت شود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش 
دیگری از سخنان خود با اشاره به اهمیت 
تنظیم و نظارت بازار ماه مبارک رمضان، 
افزود: سال گذشته به دلیل برخی شرایط 
نظارت با دشواری هایی روبرو بود، چراکه از 
یک سو حقوق مردم در میان بود، از سوی 
دیگر مشکلاتی همچون منابع مالی و... برای 

سازمان حمایت وجود داشت.
او با بیان اینکه دشمنان با اجرایی 
شدن تحریم ها گمان می کردند دمینوی 
تعطیلی واحدهای تولیدی در سه ماه 
پایانی سال 97 آغاز می شود، اظهار کرد: 
در داخل نیز برخی اعتقاد داشتند که 
واحدهای تولیدی با مشکلات جدی روبرو 

می شوند که در این باره با وجود پتانسیل 
بحران در برخی حوزه ها همچون خودرو 
و... با اتخاذ تدبیری، این نقشه دشمنان 

برباد رفت.
نام یک  با اشاره به ثبت  رحمانی 
دریافت  برای  نفر  یکصدهزار  و  میلیون 
خودرو، گفت: این میزان ثبت نام درحالی 
اتفاق افتاد که خودروسازی در حال تعطیلی 
های  شرکت  از  هم  سازان  قطعه  بود، 
خودروسازی طلب داشتند و به دلیل تحریم 

مشکل تامین قطعه به وجود آمده بود.
او افزود: تولید کلید حل این مشکل 
بود که با اقدامات مناسب، منابع مالی 
خودروسازان تهیه و تولید افزایش یافت که 

نتیجه اش حل نسبی مشکل بود.
روحیه جهادی

وزیر صنعت، معدن و تجارت ادامه 
داد: هیچکدام از مشکلاتی که در سال 
گذشته وجود داشت تبدیل به بحران نشد 

و این مهم با روحیه جهادی اتفاق افتاد.
رحمانی با تشبیه شرایط امسال به 

سال گذشته گفت: برای غلبه بر مشکلات 
باید اقدامات سال گذشته را ادامه دهیم که 
استراتژی  مهمترین  خصوص  این  در 
وزارتخانه را بر اساس رهنمودهای رهبر 
معظم انقلاب و رئیس جمهوری، حفظ 

وضع فعلی تولید و رونق آن قرار داده ایم.
های  ظرفیت  همچنین  افزود:  او 
تولیدی غیرفعالی وجود دارد که در قدم دوم 
باید آنها را فعال کنیم؛ برخی از این ظرفیت 
ها همچون تولید سرامیک و کاشی، پوشاک 
و... به دلیل فناوری بروز، امکان فعال شدنش 
وجود دارد و صرفا نیاز به بازار دارند و برخی 
صنایع هم به دلایلی همچون تکنولوژی 

قدیمی امکان فعال شدنش وجود ندارد.
رحمانی ادامه داد: واحدهای تولیدی 
به نقدینگی نیاز دارند که باید بانک ها این 
نیاز را رفع کنند و بحث دیگر تامین مواد 
اولیه داخلی و خارجی مورد نیاز تولید است 
که در این خصوص باید برنامه ریزی لازم 
صورت گرفته و شرایط به صورت آنلاین 

بررسی شود.
او اضافه کرد: شرکتی نباید به خاطر 
باید  اولیه تعطیل شود و  کمبود مواد 
وضعیت مواد اولیه واحدها به خصوص 
واحدهای مهم که تولیداتشان با زندگی 
روزمره مردم سروکار دارد را به لحظه 

پیگیری کنیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: 
برای رسیدگی به این مسائل در وزارتخانه 
ستادهای مختلفی در حوزه های صنعت و 
معدن تشکیل شده است که شبانه روزی 
فعال بوده و استان ها باید به موقع شرایط 
واحدهای تولیدی را به این ستاد ها اطلاع 

دهند.
او افزود: زمانی که در جنگ اقتصادی 
هستیم، باید مثل یک قرارگاه سازماندهی 

کنیم و همه پای کار باشیم.
معظم  رهبر  کرد:  اضافه  رحمانی 
از فرصت های تحریم  فرمودند  انقلاب 
استفاده کنیم که در وزارت صنعت، معدن 
وتجارت این توصیه را جدی گرفته ایم که 

یکی از آنها افزایش صادرات است.

متخلفان دانه درشت نباید احساس امنیت کنند

راه اندازی بزرگترین نیروگاه خورشیدی با ظرفیت ۳۰ هزار مگاوات
محمد رضا منصوری: 

منصوری گفت: بزرگترین نیروگاه خورشیدی با 
ظرفیت ۳۰ هزار مگاوات با موافقت وزیر صمت در 

ساوه اجرایی می شود.
راه اندازی بزرگترین نیروگاه خورشیدی منظقه 
با ظرفیت ۳۰ هزار مگاوات به گزارش  اعتبار به نقل از 
خانه ملت؛ محمدرضا منصوری، عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی از راه اندازی 
بزرگترین نیروگاه خورشیدی در منطقه با ظرفیت ۳۰ 
هزار مگاوات در ساوه خبر داد و گفت: این نیروگاه به 
نسبت تولید برق در اوایل انقلاب که 5 هزار مگاوات 
بود، بزرگترین نیروگاه محسوب می شود، زیرا تا به 
حال نیروگاه بالای 1۰۰ مگاوات خورشیدی در کشور 

نداشتیم.

وی افزود: سرمایه گذار پروژه بزرگترین نیروگاه 
خورشیدی منطقه، خارجی است و وزیر صمت نیز 
دستورهای  اولیه را برای اجرایی شدن این پروژه صادر 

کرده است.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای 
اسلامی بیان کرد: این پروژه در شهرستان ساوه 
اجرایی می شود و سعی داریم تا پروژه ای ملی که ۳ 
هزارمگاوات برق سراسری را افزایش خواهد داد را به 

اجرا درآوریم.
نیروگاه  راه اندازی ششمین  بخوانید:  بیشتر 
از  استفاده  کرمان/  استان  در  خورشیدی جهان 

انرژی های نو برای تولید برق در کشور
وی به میزان سرمایه این پروژه اشاره کرد و افزود: 

۶/5 میلیارد دلار سرمایه برای افتتاح این پروژه 
تخصیص و تحریم ها تاثیری در اجرایی شدن آن 
نخواهد گذاشت. در حال حاضر وزیر صنعت دستور 
اجرایی شدن آن را داده، ولی باید معاونت مربوطه 
قراردادی را منعقد کنند تا پس از تولید، طبق قرارداد 
برق تولید شده را به دولت بفروشند و دولت نیز ملزم 

به خرید برق از آنها شود.
نماینده مردم ساوه و زرندیه گفت: چنانچه 
تحریم های داخلی رفع شود ما به راحتی می توانیم با 
تحریم های خارجی مقابله کنیم. به صورت دقیق زمان 
دقیق بهره برداری و افتتاح آن مشخص نیست، ولی 
اگر امکانات اولیه را مهیا کنیم احتمال اینکه تا یکسال 

آینده به این پروژه به اتمام برساند بالاست.

نزول صنعت خودرو ایران به رتبه ۱۸
تولید  اعلام کرد  موتوری  نقلیه  وسایل  بین المللی سازندگان  سازمان 
به حدود  افت ۴۰ درصدی  با  ایران در سال میلادی گذشته  خودرو 
یک میلیون دستگاه رسید و ایران هجدهمین خودروساز جهان در این 
سال شد. بر اساس این گزارش تولید خودرو ایران در این سال به 1 
میلیون و 95 هزار و 52۶ دستگاه رسیده است. در سال پیش از آن 
1 میلیون و 515 هزار و ۳9۶ دستگاه خودرو در ایران تولید شده بود. 
تولید خودرو سواری ایران در سال 2۰18 بالغ بر 1 میلیون و 27 هزار 
و ۳1۳ دستگاه بوده است. ایران در این سال همچنین ۶8 هزار و 21۳ 
دستگاه خودرو تجاری تولید کرده است. در میان کشورهای خودروساز 
جهان، ایران رتبه 18 را در سال 2۰18 به خود اختصاص داده است. 
ایران در سال پیش از آن در رتبه 1۶ جهان از این نظر قرار گرفته بود. 
رتبه ایران از نظر تولید خودروهای سواری در سال 2۰18 نیز 1۶ و از 
نظر تولید خودروهای تجاری 21 اعلام شده است. چین با تولید 27 
میلیون و 8۰9 هزار دستگاه بزرگترین خودروساز جهان در سال 2۰18 
بوده است و امریکا با 11 میلیون و ۳1۴ هزار دستگاه در رتبه دوم و 
ژاپن با 9 میلیون و 728 هزار دستگاه در رتبه سوم قرار گرفته اند. کل 
خودرو تولید شده در جهان طی سال 2۰18 بالغ بر 95 میلیون و ۶۳۴ 
هزار دستگاه اعلام شده است که سهم ایران از این رقم 1.1۴ درصد 
بوده است. تولید خودرو جهان در این سال با افت 1.1 درصدی نسبت 

به سال قبل از آن مواجه شده است.

تامین خط تولید خودروسازان، شبکه خدمات پس از فروش و صنایع بزرگ کشور
گروه بنگاه ها : با توجه به شرایط خاص حاصل 
راستای  در  چالش  بروز  و  ارز  نرخ  افزایش  از 
تامین خطوط تولید کارخانجات و صنایع بزرگ 
کشور، مدیران شرکت های بزرگ خودروسازی و 
صنایع پتروشیمی، فولاد و راهسازی و معدنی، 
پارس خودرو،  ایران خودرو،  شرکت های  نظیر 
مبین،  ذوب آهن،  مبارکه،  فولاد  موتور،  کرمان 
بلند  بید  پالایشگاه  و  لاله  پتروشیمی  مپنا، 
برای  برنامه ریزی  ضمن  و...،  فارس  خلیج 
با  خود  تولیدی  خطوط  تامین  ساختار  تثبیت 
مواد  کیفیت  حفظ  به  نسبت  گذشته،  شرایط 
افزایش  رویکرد  با  شده  تامین  قطعات  و  اولیه 
حداقلی هزینه های تامین نیز کوشا بوده اند، تا 
کیفیت  شرایط،  این  از  گذار  در  شکل  این  به 
دچار  یا  مصون  مشتریانشان  به  پاسخگویی 
است  طبیعی  شود.  آسیب  حداقلی ترین سطح 
پس  خدمات  شبکه  در  سیاست  این  اجرای 
مجدانه  نیز  خودروساز  شرکت های  فروش  از 
نظیر  شرکت هایی  که  جایی  می شود.  پیگیری 
ایساکو، نگین خودرو )البرز موتور(، سایپا یدک، 

با هدف کسب رضایت  آریا دیزل  و  بم خودرو 
حداکثری مشتریان خود، تلاش به جهت ارائه 
ارائه  باکیفیت را سرلوحه  محصولات و قطعات 
خدمات خود قرار داده اند. شرکت به تام روانکار 
همکاری  دور  سالیان  از  که  سابق(،  توتال  )به 
با این مجموعه های بزرگ را در راستای تامین 
و  روانکارهای خودرویی، صنعتی، گریس  کلیه 
ضد یخ مورد نیاز ایشان، در سابقه فعالیت های 
خود داشت، پس از معرفی برند جدید »بی تی« 
در دی ماه 1۳97 )در راستای معرفی یک برند 
با تحریم های یکجانبه تحمیلی(،  تقابل  و  ملی 
در  نامبرده  دغدغه های  از  درست  درک  با 
خطوط  تامین  به  تعهد  ضمن  کشور،  صنایع 
این شرکت ها،  فروش  از  و خدمات پس  تولید 
کیفیت  ارتقای  موارد  برخی  در  حتی  و  حفظ 
محصولات با حداقلی ترین هزینه های تمام شده 
با ایشان قرار  را استراتژی ادامه همکاری خود 
هم افزایی  این  تولید«،  »رونق  سال  در  تا  داد، 
میان صنایع بزرگ کشور، موجب دستاورد های 

فراتر از انتظار در شرایط دشوار کنونی شود.

خبر

اصلاح ساختار خودروسازی ها 
ضروری است

محسن کوهکن عضو کمیسیون 
صنایع و مجلس شورای اسلامی 
وظیفه ذاتی مجلس را قانونگذاری و 
نظارت بر حسن اجرای آن دانست 
و بر استفاده از این دو سازوکار برای 
رونق بخشی به تولید در سالی که 
رهبر معظم به این عنوان نامگذاری 

کرده اند تاکید کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از 
خبرگزاری خانه ملت، عضو کمیسیون صنایع و مجلس 
شورای اسلامی وظیفه ذاتی مجلس را قانونگذاری و نظارت 
بر حسن اجرای آن دانست و بر استفاده از این دو سازوکار 
برای رونق بخشی به تولید در سالی که رهبر معظم به این 

عنوان نامگذاری کرده اند تاکید کرد.
وی گفت: بدون شک در شرایط کنونی باید از عواملی 
که منجر به واردات می شود جلوگیری شود البته باید به 
موضوع پیشگیری از انحصار و کاهش کیفیت محصولات 
داخلی نیز توجه داشت و مانع از بوجود آمدن فضای انحصاری 

در بین صنایع علی الخصوص خودروسازی شد.
نماینده مردم لنجان در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به آزادسازی قیمت ها این اتفاق را زمینه ساز برداشته شدن 
گام های موثر در خودروسازی دانست و گفت: وابستگی ارزی 
باعث شد صنایعی که برای تولید نیاز به واردات داشتند با 
افزایش نرخ ارز متحمل افزایش هزینه تولید شده و یکباره 
شاهد افزایش قیمت ها شوند که با آزادسازی قیمت و حذف 
شورای رقابت امروز این موضوع مطرح نیست و از این پس 
رونق تولید به سازوکارهای قانونی، شیوه مدیریت صحیح 
منابع و اصلاح ساختار تولید باز میگردد.وی گفت: افزایش 
نرخ ارز بستر مناسبی است تا تولید داخل جایگاه واقعی خود 
را پیدا کند اما در مقابل کاهش قیمت ارز میل به واردات را 
افزایش می دهد بر این اساس امسال خودروسازی و قطعه 
سازی باید با همدلی و در نظر داشتن مصالح کشور و حقوق 
مصرف کنندگان سعی کنند قدم هایی بردارند که نابسامانی 
سال گذشته که منجر به نارضایتی از صنعت خودرو کشور 
شد را پایان دهند.این عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
شورای اسلامی خاطرنشان کرد: عدم تحویل به موقع تعهدات 
و افزایش قیمت ها جو نامطلوبی را رقم زد اما خوشبختانه در 
انتهای سال شاهد افزایش تیراژ تولید بودیم لذا به اعتقاد بنده 
خودروسازی و تمام دست اندرکاران صنعت خودرو بویژه 
وزرات صمت این مرحله سخت را پشت سرگذاشته و در سال 

98 باید منتظر ارتقاء کیفیت محصولات باشیم.
کوهکن چندبرابر شدن قیمت برخی خودروهای داخلی 
را منجر به نارضایتی شدید مردم دانست و گفت: امسال باید 
شرکت های خودروساز برنامه بیشتری برای افزایش کیفیت 
داشته باشند زیرا مصرف کنندگان طی چند ماه جهش چند 
برابری قیمت خودروهای داخلی را که بعضا از کیفیت خاصی 
هم برخوردار نبودند تجربه کردند بدین منظور باید تعامل 

بیشتری بین خودروسازان و قطعه سازان بوجود آید.
نماینده مردم لنجان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
اگر خودروساز این مراحل را شروع کند مجلس و کمیسیون 
صنایع همراهی بیشتری با آنها خواهند داشت در غیر 
اینصورت چنانچه حرکت جدی از خودروسازان شاهد نباشیم 
قطعا مجلس به نمایندگی از مردم به طور جدی تری وارد 
خواهد شد و مطالبات کمیسیون صنایع بیش از گذشته 
خواهد بود.وی تحمیل نظر دولت بر خودروسازی ها را منجر 
به تضعیف این صنعت دانست و گفت: اصلاح ساختار 
خودروسازی ها قطعا منجر به بهبود وضعیت آن ها خواهد 
شد با این وجود به نظر می رسد با بازرنگری بر بخشی از 
سرمایه های خود و حذف سرمایه هایی که با نگاه اقتصادی 
تولید شده اند و تبدیل کردن آن ها به سرمایه در گردش و 
اختصاص بخشی از آن به تحقیق و توسعه علاوه بر جبران 
بخشی از زیان گذشته به بهبود کیفیت محصولات شتاب 
بخشند تا با حمایت مجلس شاهد تحولات بزرگ در مورد 
قیمت و کیفیت باشیم.به اعتقاد این عضو کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس شورای اسلامی با رعایت موارد مذکور نه تنها 
امسال سال سختی نخواهد بود بلکه شاهد افزایش کیفیت 

نیز خواهیم شد.

گفت وگو

تسنیم:شرکتپارسخودرودرقالباطلاعیهایفراخواندومطرحهایپیشنهادیخودرابرایمشتریانمحصولاترنوکهتاکنوندعوتنامهتکمیلوجهمابهالتفاوت
برایآنهاصادرنشدهرااعلامکرد.دربندالفایناطلاعیه،مشتریاندرصورتتمایلمیتوانندنسبتبهانصرافخوداقدامکنند.دراینروشبهمنظورجلبرضایت
حداکثریاینگروهازمشتریان،سودانصرافبانرخ۴۵درصداززمانثبتناماولیهخودرومحاسبهخواهدشد.همچنینپسازانصرافکامل،امکانثبتناممحصولات
قابلعرضهشرکتسایپا)درقالبفروشفوری(باقیمتقبلازتیرماه۹۷وباقابلیتخریدانصرافیبرایمشتریانفراهممیشود.البتهدرصورتیکهمشتریانتمایل
بهاستفادهازروشفروشفورینداشتهباشند،مبلغپیشپرداختبهانضمامسودانصراف۴۵درصدطی۳۰روزبهآنهامستردخواهدشد.طبقاطلاعیهاعلامی،»تبدیل
مدلخودرو«،»الحاقیهقرارداد«و»خریدانصرافی«،سایرطرحهایپیشنهادیپارسخودروبهمشتریانرنواستکهآنهامیتوانندبامراجعهبهنمایندگیهایاینشرکت،

اطلاعاتمربوطهراکسبکنند.

طرح های پیشنهادی برای مشتریان رنو
رئیسهیان،معاونوزیرصنعت،معدنوتجارتگفت:پروژهتولیدآهناسفنجیبافت)کرمان(بهعنوانکاملترینواحدتولیدآهناسفنجیبافناوریایرانی»پرد
«بزودیبهشکلرسمیافتتاحمیشود.بهگزارشاعتباربهنقلازروابطعمومیشرکتملیفولادایران،»خدادادغریبپور«افزود:اینکارخانهیکیازمجهزترین
واحدهایتولیدآهناسفنجیکشورمحسوبمیشودکهبامشارکتسازمانتوسعهونوسازیمعادنوصنایعمعدنیایران)ایمیدرو(وبخشخصوصیساختهشدهاست.
رئیسهیانعاملسازمانتوسعهونوسازیمعادنوصنایعمعدنیایرانیادآورشد:نخستینتولیدآزمایشیکارخانهیادشدهدرهجدهمفروردینماهامسالبادرجه
متالیزاسیونبالاانجامشد،درحالیکهقراربودآذرماهامسالاینواحدصنعتیبهبهرهبرداریبرسدودرواقع۹ماهزودترآمادهافتتاحرسمیشد.غریبپورگفت:
طرحفولادبافتازجملههفتطرحاستانیفولاداستکهباهدفمحرومیتزداییوایجاداشتغالدرشهرستانبافتاستانکرمانازسال86درزمینیبهمساحت

6۱۲هکتاربهظرفیتسالیانه8۰۰هزارتنآغازشد.

کارخانه تولید آهن اسفنجی بافت با فناوری ایرانی افتتاح می شود

عزیز اکبریان رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شوراي اسلامي گفت: در ماه هاي اخیر تولید خودرو در سایپا افزایش یافته و خوشبختانه شاهد رونق گرفتن فعالیت ها در این شرکت 
خودروساز هستیم. وی در بازدید از خطوط تولید شرکت سایپا و دیدار با مدیرعامل و مدیران ارشد این گروه افزود: برنامه افزایش تولید محصول در گروه خودروسازي سایپا طراحي شده 
که با دستیابي به اهداف آن، زمینه رشد عرضه خودرو به بازار و پاسخ گویي به تعهدات قبلي و نیازهاي موجود نیز فراهم خواهد شد. وي ادامه داد: مجلس شوراي اسلامي در حال تدوین 

گزارشي از فعالیت هاي خودروسازان به ویژه سایپا جهت ارائه به رئیس جمهور و رئیس مجلس است تا با ارائه راهکارهاي جدید، شعار رونق تولید در سال جاري محقق شود. نماینده 
مردم کرج در مجلس شوراي اسلامي گفت: نشست هاي مختلفي با وزراي اقتصادي و معاونان رئیس جمهور جهت بهبود فعالیت در صنعت خودرو برگزار شده و ضرورت 
حمایت و تدوین قوانین جدید براي رشد تولید در این صنعت مورد تأکید قرار گرفته است. به گفته اکبریان صنعت خودرو نیازمند همکاري همه جانبه دولت، مجلس و بانک 
مرکزي است تا تسهیلات ارزان قیمت باهدف حمایت از تولید در اختیار این صنعت قرار گیرد. رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس ادامه داد: صنعت خودرو از اهمیت 

زیادي در رشد اقتصادي کشور برخوردار است و همه باید براي کمک به ادامه حرکت تولید داخل علیرغم فشارها و محدودیت هاي موجود تلاش کنند.

هفته نامه اقتصادی ایران
خودرو
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3
رئيس كميسيون 

صنايع و معادن 
مجلس: توليد 

در سايپا رونق 
گرفته است

 تقویت ارتباطات بین المللی
شاه کلید حل مشکلات صنعت خودرو

سعید مدنی کارشناس ارشد 
خودرو گفت: واقعی کردن یا 
ثبات نرخ ارز را یکی از الزامات 
برای صنعت خودرو برشمرد و 
تولیدی  محصولات  گفت: 
کشورمان با این نرخ ارزها، قادر 
جهانی  سطح  در  رقابت  به 
نیستند. وی افزود: در حالی که 

متوسط نرخ بهره وری جهانی آن هم با تعدیل نیروی 
انسانی حداکثر 1۰ درصد است، آنگاه ما انتظار داریم 
افزایش سه برابری نرخ ارز در کشور را با بهره وری 1۰ 
درصدی حل کنیم، این در حالی است که هیچ تعدیل 
نیرویی در خودروسازی ها انجام نمی شود.مدنی تاکید 
کرد: صنعت خودرو بدون صادرات محکوم به فناست و 
باید جایگاه خود را در صادرات و قیمت تمام شده بدانیم.

سرکوب قیمتی خودرو
وی همچنین گفت: آنچه امروز سبب شده تا قیمت پراید در 
کارخانه به ۴۰ میلیون و در بازار به 5۰ میلیون تومان برسد، 
ضعف در نظام قیمت گذاری است، به طوری که اگر در سال 
های گذشته قیمت خودرو را سرکوب نمی کردیم، امروز 
پراید حداکثر ۳۰ میلیون تومان قیمت داشت.این کارشناس 
ارشد صنعت خودرو ادامه داد: اگر بین سال های 8۰ تا 9۶ 
سالیانه قیمت خودرو ۶.5 تا هفت درصد افزایش می یافت، 
نقدینگی بیش از 15 هزار میلیارد تومانی نصیب خودروسازان 
می شد، اما سرکوب قیمتی در 1۶ سال اخیر مصرف 
کنندگان را نیز سرگردان کرد.وی اظهار داشت: سال 7۴ با 
قیمت 5۰ تا ۶۰ سکه می توانستیم یک پراید بخریم، اما امروز 
قیمت این خودرو معادل قیمت حدود 1۰ سکه است؛ به 
همین دلیل هرچقدر هم که بهره وری و شمارگان تولید 
)تیراژ( را افزایش دهیم نمی توانیم قیمت را پایین بیاوریم.

مدنی ادامه داد: به همین دلیل است که هر زمان خودروسازان 
برنامه پیش فروش ارائه کردند، مردم برای خرید هجوم 
آوردند.وی یادآور شد: هیچ جای جهان برای خودرو قیمت 
گذاری وجود ندارد، بلکه فقط کالاهای اساسی مشمول 
تعیین نرخ می شوند.به گفته این کارشناس خودرو، هیچ گاه 
شاهد نبودیم آنالیز قیمتی برای خودرو ارائه شود، زیرا ارقام 

آن درشت بوده و مردم نسبت به آن حساسیت دارند.

قسمت 2 

بیژن زنگنه در جمع بازرسان چهار شرکت اصلی وزارت 
نفت با تبریک اعیاد شعبانیه اظهار کرد: امروز در این جمع 
حضور پیدا کردم تا علاوه بر قدردانی از زحمات بازرسان، 
عنوان  دوستان  مستقیم خدمت  به صورت  را  نکته  چند 

کنم.
وی در مقدمه سخنانش به حکم معروف امیرالمومنین به 
مالک اشتر اشاره کرد و یادآور شد: در این حکم آمده است 
هرگز پیش تو محسن )نیکوکار( و مسی )بدکردار( یکسان 
خویش  نیک  کار  از  محسن  شود  چنین  اگر  که  نباشند 

ناامید و دلسرد و بدکردار برکار بد خویش جری می شود.
دارند  زیادی  وظایف  بازرسی  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
آن  به  می خواهم  شما  از  من  که  مسئله ای  مهم ترین  و 
سالانه  مالی  چرخش  کرد:  تاکید  است،  فساد  بپردازید، 
صنعت نفت حدود 15۰ میلیارد دلار است که رقم بالایی 
است و امکان ایجاد فساد را مهیا می کند. بنابراین در این 
شرایط باید روی فساد مالی حساس باشید و بر مبارزه با 

آن تمرکز کنید.
زنگنه با تاکید بر اینکه نباید با آدم فاسد مدارا و به او ترحم 
کرد، بلکه باید اشد مجازات را اعمال کرد، افزود: البته این 
بدان معنا نیست  که آبروی مردم را نادیده بگیریم. آبروی 
ناحق  به  را  آبروی کسی  اگر  است.  مانند خونشان  مردم 
بریزیم مثل این است که خون او را ریخته ایم و پیش خدا 

و جامعه مسئولیم و گرفتار عذاب الهی خواهیم شد.
می  مبارزه  فساد  با  که  را  کسانی  شرط  نخستین  وی، 
کنند »سلامت« دانست و با بیان اینکه افرادی که در این 
بخش کار می کنند باید سرآمد سلامت باشند، تاکید کرد: 
ملاقات و صحبت های بازرسان باید با حساب و کتاب باشد.
با فساد، قوم و  اینکه در موضوع مبارزه  با بیان  وزیرنفت 
سطحی  هر  در  فساد  با  افزود:  نداریم،  رفاقت  و  خویش 
باید مبارزه کرد و کوچک و بزرگ ندارد. اینکه فردی که 
فساد کرده آدم خوب و آبروداری است و به این دلیل از 
کنار فساد او بگذریم اول فساد خودمان است و در درگاه 

خداوند باید جوابگو باشیم.
سوی  از  قوانین  فراگیری  و  آموزش  ضرورت  بر  زنگنه 
سالم  آدم  اینکه  بیان  با  ادامه  در  و  کرد  تاکید  بازرسان 
ارتقا دهید و آن را در سوابق کاری اش  را تشویق کنید، 
لحاظ کنید، تصریح کرد: سالم و فاسد بودن دائمی نیست 
و امکان خلاف برای هر شخصی وجود دارد. البته آن آدمی 
که خلاف عمده می کند باید حذفش کنیم و نمی توانیم 

بگوییم که این دفعه را می بخشیم، من نمی بخشم.

حمایت همه جانبه زنگنه از بازرسی 
وزارت نفت
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صالحی در افتتاح غرفه 
چین در نمایشگاه کتاب 
تهران: 

تبادل اندیشه و 
فرهنگ بین 
ایران و چین 
زمینه ساز تحول 
صنعت نشر دو 
کشور است

صالحی در افتتاح غرفه چین در نمایشگاه 
کتاب تهران: تبادل اندیشه و فرهنگ بین 
ایران و چین زمینه ساز تحول صنعت نشر دو 
کشور استوزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: 
تبادل اندیشه و فرهنگ ها و همچنین تبادل 
تجربیات بین ایران و چین می تواند صنعت 
نشر دو کشور و حوزه های فرهنگی آنها را در 

یک ارتباط جدی تر و پویاتر قرار دهد.
به گزارش اعتبار به نقل از مرکز روابط عمومی 
و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
سید عباس صالحی در جمع خبرنگاران در 
افتتاحیه غرفه چین در سی و دومین نمایشگاه 
بین المللی کتاب تهران گفت: نویسندگان، 
تصویرگران، ناشران و کسانی که می توانند 
کمک ارتباطی بین صنعت نشر و فرهنگ ایران 

داشته باشند با اهتمام جدی حضور یافتند.وی 
ادامه داد: ایران به عنوان کهن فرهنگ جهانی 
و بشری با چین به عنوان کهن فرهنگ بشری 
و آسیایی می تواند ارتباطات جدی تری در 
حوزه نشر و فرهنگ داشته باشد.وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی با بیان اینکه چین یک بازار 
بزرگ نشر در جهان است، خاطرنشان کرد: 
ایران یک سرمایه و زمینه قابل توجه در 
صنعت فرهنگ و نشر دارد. تبادل اندیشه و 
فرهنگ ها و همچنین تبادل تجربیات بین 
ایران و چین می تواند صنعت نشر دو کشور و 
حوزه های فرهنگی آنها را در یک ارتباط 
جدی تر و پویاتر قرار دهد.صالحی تصریح کرد: 
ایران دو سال قبل در نمایشگاه کتاب پکن 
میهمان ویژه بود و امسال حضور چین را به 

عنوان میهمان ویژه در نمایشگاه کتاب تهران 
داریم. این دو سال فرصتی برای دو کشور ایران 
و چین به منظور جهش و ارتباطات جدی در 
حوزه صنعت فرهنگ و نشر ایجاد کرده است. 
گفتنی است، غرفه چین به عنوان میهمان 
ویژه سی و دومین  نمایشگاه بین المللی کتاب 
تهران امروز با حضور سید عباس صالحی وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، محسن جوادی 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  فرهنگی  معاون 
نمایشگاه  دومین  سی و  رییس  اسلامی، 
بین المللی کتاب تهران، قادر آشنا قائم مقام 
اشرف  ایران،  در  چین  سفیر  نمایشگاه، 
بروجردی رییس کتابخانه ملی و جمعی از 
ناشران، نویسندگان و تصویرگران چینی 

افتتاح شد.

انتشار  با  بودجه  و  برنامه  رئیس  سازمان  نوبخت،  محمدباقر 
مطلبی در حساب توییتر خود اعلام کرد: به گزارش اعتبار به 
نقل از روابط عمومی سازمان برنامه بودجه »همانگونه که هفته 
پیش گفته بودم، روز پنجشنبه 2 هزار و 15۰ میلیارد تومان با 
استفاده از ظرفیت قانون بودجه 97 برای ردیف های آموزش 
و جوانان،  دانشگاه ها، ورزش  فرهنگیان(،  پرورش)مطالبات  و 
بهداشت و درمان و سایر دستگاه ها پرداخت شد.« نوبخت در 
تاریخ 2۳ فروردین ماه هم در مورد پرداخت مطالبات دستگاه ها 
در توییتی نوشته بود: »خوشبختانه توانستیم از موارد لغو شده 
میلیارد  و 7۳7  هزار  سه  پرداخت  برای  لازم  تخصیص های 
تومان به آموزش و پرورش، بخش بهداشت، دانشگاه ها و سایر 
دستگاه های اجرایی را صادر و ابلاغ کنیم. هماهنگی های لازم 
برای پرداخت 21۰۰میلیارد تومان دیگر هم به دستگاه های 

ذیربط انجام شده است.«

محمدباقر نوبخت
پرداخت 2 هزار و 
15۰ میلیارد تومان

  از بودجه 97 
به دستگاه ها

یادداشت  امضای  از  شهرسازی  و  راه  وزیر  اسلامی،  محمد 
اتاق  پستی،  دریایی،  و  بندری  زمینه های  در  تفاهمنامه هایی 
برگزاری  جریان  در  اقتصادی  استاندارد،  هواشناسی،  بازرگانی، 
نوزدهمین اجلاس کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی 
ایران و بلغارستان خبر داد. او  فضای حاکم بر اجلاس را مثبت 
ارزیابی کرد و گفت: در ملاقات با مقامات عالی رتبه بلغاری سطح 
مشارکت و برنامه های میزبانی آنان بسیار هدفمند، مطلوب و 
سازنده بود. محمد اسلامی افزود: برگزاری نشست مشترک بخش 
خصوصی، ناظر بر حمایت دولت ها از توسعه همکاری های تجاری 
بخش خصوصی؛ نشست روابط اقتصادی با یک عضو اتحادیه اروپا؛ 
تنظیم برنامه توسعه همکاری های اقتصادی با بلغارستان برای 
آینده در حوزه های مهم اقتصادی و تجاری، صنعتی، حمل و 
نقل، گردشگری، ارتباطات، انرژی، بانکی و سرمایه گذاری و صدور 

خدمات فنی و مهندسی از دیگر دستاوردهای این سفر بود.

محمد اسلامی

امضای تفاهمنامه   
تقویت همکاری  بین 
ایران و بلغارستان

بختیار علم بیگی رئیس انجمن صنایع شوینده، آرایشی و 
بهداشتی ایران گفت: به گزارش اعتبار به نقل از ایرنا، پارسال 
 ۳۰۰ تحریم،  مانند  دشواری ها  و  مشکلات  همه  وجود  با 
میلیون دلار محصولات شوینده، آرایشی و بهداشتی صادر 
شد که رقمی در حدود صادرات این اقلام در سال 1۳9۶ بود. 
او توضیح داد: صنایع شوینده، آرایشی و بهداشتی با وجود 
همه مشکلات به وجود آمده برای تولید در یک سال اخیر و 
تحریم ها، با کمترین دشواری مواجه شد؛ به طوری که بازار هیچ 
گاه از محصولات تولیدی خالی نشد و درباره کمبود این لوازم 
هیچ نگرانی به وجود نیامد. علم بیگی افزود: عمده بازارهای 
هدف صادراتی این محصولات عراق، افغانستان، پاکستان، 
برخی کشورهای اروپایی و حوزه خلیج فارس است. به گفته 
این مقام صنفی، تولید این محصولات بیش از 2.5 برابر میزان 

مصرف کشور است.

بختیار علم بیگی
تحریم مانع 
صادرات 
محصولات آرایشی 
و بهداشتی نشد

محسن دلاویز، مدیرعامل شرکت بهینه سازی مصرف سوخت 
گفت: در قیمت گذاری حامل های انرژی در کشور، جای تصمیمات 
جسورانه خالی است و همین امر باعث شده تا هر سال، معادل 
یک هزار و ۳۴8 میلیون بشکه نفت خام، انرژی در ایران مصرف 
شود. او در مورد میزان یارانه سوخت توضیح داد: آمارها نشان 
می دهد در سال 9۶ به طور متوسط روزانه 51.7 میلیون دلار یارانه 
در بخش حمل و نقل پرداخت شده که سهم بنزین 1۳.1میلیون 
دلار و سهم نفت گاز ۳8.۶ میلیون دلار بوده است. دلاویز همچنین 
تصریح کرد: »برای بهینه سازی مصرف سوخت، ابزارهای قانونی 
جهت اعمال فشار به شرکت های خودرو سازی از جمله ماده 2۶ 
جرایم وجود دارد اما به جهت حمایت از تولید ملی از این ظرفیت 
استفاده نکرده ایم، امیدوارم شرکت های خودرو سازی توجه جدی 
به بهبود کیفیت خودروهای ساخت داخل در امر بهینه سازی 

مصرف سوخت را انجام دهند.«

محسن دلاویز

جای خالی تصمیمات 
جسورانه در 
قیمت گذاری انرژی

افزایش  گفت:  سلامت  بیمه  سازمان  مدیرعامل  موهبتی  طاهر 
1۰ درصدی تعرفه ها، حدود 18۰۰ تا 2۰۰۰ میلیارد تومان بار 
مالی برایمان به همراه دارد.وی عنوان کرد: سازمان بیمه سلامت 
در شورای عالی بیمه به مصوبه این شورا درباره افزایش تعرفه های 
پزشکی سال 1۳98 رأی داد، اما در آنجا هم موضوع را به تأمین 
اعتبار مورد نیازمان موکول کردیم.  ایشان افزودند: بعد از ابلاغ 
تعرفه های پزشکی سال 1۳98، سازمان بیمه سلامت نیز این افزایش 
تعرفه ها را از ابتدای سال عملیاتی کرده و به سیستم خودمان هم 
ابلاغ کرده ایم تا کار را پیش برند. مدیرعامل سازمان بیمه سلامت 
اعلام کرد: به طور معمول به ازای هر پنج درصد افزایش تعرفه، 
9۰۰ میلیارد تومان بار مالی برای ما ایجاد می شود. حال وقتی 
گفته می شود که به طور گلوبال در تعرفه های بخش دولتی افزایش 
1۰ درصدی داشته باشیم، این میزان افزایش برای سازمان بیمه 

سلامت، حدود 18۰۰ تا 2۰۰۰ میلیارد تومان بار مالی دارد.

طاهر موهبتی

بار مالی 2۰۰۰ میلیارد 
تومانی رشد 
تعرفه های پزشکی 
برای بیمه سلامت

سعید زرندی،  معاون طرح و برنامه وزیرصنعت، معدن و تجارت 
گفت: رونق تولید نیازمند تقسیم کار ملی است در نتیجه در سال 
98 برای رونق تولید 7 محور و در حدود ۳5 پروژه تعریف شد. 
او افزود: در کنار مشکلاتی که تحریم برای کشور به وجود آورده 
فرصت هایی هم برای تولید ایجاد شده و صنایعی مثل نساجی 
به دلیل کاهش واردات و قاچاق توانسته اند در این شرایط به 
موفقیت های بزرگی دست پیدا کنند. از نگاه ما 5 رده و سطح 
برای رونق تولید دارای وظایف و الزاماتی هستند و همه دستگاه ها 
باید مبنای تصمیم گیری خود را تولید قرار دهند، زیرا نامگذاری 
سال به معنای مشخص کردن خط مشی و جهت گیری کشور 
است و همه ارکان نظام باید مطابق با آن حرکت کنند. یکی از 
مهم ترین برنامه های ما در سال 98 افزایش صادرات به کشورهای 
همسایه است و باید از این فرصت برای تأمین بازار تولیدات کشور 

استفاده کنیم. 

سعید زرندی

تعریف ۳5 پروژه 
برای رونق تولید

علی اصغر مونسان رییس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری در تشریح جزییات دیدار خود با رییس جمهوری گفت: 
حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی ضمن تقدیر از تلاش های 
انجام شده، بر لزوم توسعه زیرساخت های گردشگری و به تبع آن 
اشتغالزایی تاکید کرد.رییس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری در این دیدار، اهمّ اقدامات سازمان را براساس ابلاغ ریاست 
جمهوری، در حوزه های توسعه گردشگری، رونق صنایع دستی و حفظ 
و صیانت از میراث فرهنگی، مطرح کرد.شتاب بخشی به واگذاری خانه 
ها و بناهای تاریخی با هدف حفظ و احیاء و بهره برداری هر چه بهتر 
از آنها، اجرای طرح میراث بانان افتخاری با هدف جلب مشارکت های 
اجتماعی برای حفاظت از آثار تاریخی در سراسر کشور، تلاش مضاعف 
برای بازگشت آثار تاریخی، تکمیل پرونده ها برای ثبت جهانی آثار، 
پیگیری برای اصلاح قوانین مربوط به میراث فرهنگی و شتاب بخشی 

به ثبت آثار، مواردی است که امسال به طور جدی پیگیری می کنیم.

علی اصغر مونسان

واگذاری خانه ها 
و بناهای تاریخی 
شتاب می گیرد

پیروز حناچی شهردار تهران در سفری که به عراق داشت، با 
استاندار و همتای بغدادی خود دیدار و در زمینه مسائل شهری 
مشترک بین دو پایتخت و زمینه های همکاری تهران و بغداد 
گفتگو و تبادل نظر کرد. وی با بیان اینکه احداث مترو در 
بغداد نیز دیر شده است، گفت: هر چه سریعتر باید درمورد 
این موضوع تصمیم بگیرید؛ البته شما می توانید از مشکلی که 
ما با آن مواجه هستیم به عنوان تجربه استفاده کنید چراکه ما 
سوبسید زیادی در مترو می پردازیم  و مردم در واقع یک دهم 
قیمت واقعی سفر را می پردازند؛ این امر باعث شده است که 
بار عمده بر دوش شهرداری و دولت باشد و بخش خصوصی 
برای توسعه مترو ورود نکند.وی پیشنهاد داد که بغداد از ابتدا 
با سوبسید کمتری شروع کند، در این صورت می تواند امکان 
اینکه منابع را از بخش خصوصی و بانکها برای توسعه مترو 

فراهم کند،  بیشتر پیدا کند.

پیروز حناچی

 آمادگی 
 برای ساخت 
مترو در عراق

مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس  پورابراهیمی  محمدرضا 
در حاشیه مراسم افتتاح نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان 
رضوی در مشهد طی گفت و گو با خبرنگاران افزود: 2 سال 
کار کارشناسی بر روی اصلاحیه قانون بانکداری توسط اعضای 
کمیسیون اقتصادی مجلس انجام گرفته است. وی اظهار داشت: 
پیشبرد  اصلاحیه،  این  در  مطرح شده  موضوعات  مهمترین 
رویکرد سپرده ها به سوی مولدهای اقتصادی، تفکیک سپرده 
های بانکی، تغییر جدی در نحوه محاسبه جریمه تاخیر پرداخت 
تعهدات فعالان اقتصادی به بانکها، ایجاد ساختار نظارتی در بانک 
مرکزی و تغییر در ساختار بانک مرکزی است.وی گفت: اصلاح 
قانون بانک مرکزی در صحن علنی مجلس شورای اسلامی در 
حال بررسی است و جلسات نهایی کمیسیون اقتصادی برای 
اصلاح قانون بانکداری نیز اتمام یافته و این اصلاحیه نیز به زودی 

به صحن علنی مجلس شورای اسلامی می رود.

محمدرضا پورابراهیمی

اصلاح قانون بانک 
مرکزی به صحن علنی 
 مجلس شورای 
اسلامی رسید

خبر

سورنا ستاری معاون علمی و فناوری ریاســت جمهوری: استارتاپ 
ها خدمات ارزان قیمت و در دســترس در اختیار مردم قرار می 
دهند و همیشه افرادی هستند که نمی گذارند مردم از خدمات در 
دســترس ارزان قیمت اســتارتاپ ها استفاده کنند، اما این 
اســتارتاپ ها آینده ما هستند و مقاومت در مقابل آن معنایی 
ندارد. وی با اشــاره به اینکه این استارتاپ ها هفته ای ده درصد 
رشــد دارند گفت: اســتارتاپ ها به دنبال ســرمایه گذار می 
گردند و امیدواریم با اتفاقات خوبی که در بورس می افتد این 
شــرکت ها رشد خوبی داشته باشند. وی ادامه داد: اگر می خواهید 
جوان ها در این کشــور بمانند باید شــرایط را برای رشد 
استارتاپ ها فراهم کنید. معــاون علمــی وفنــاوری ریاســت 
جمهوری گفت: در حوزه استارتاپ ها بانک مرکزی ابتکارات 
بســیار خوبی داشــته و هر روز که می گــذرد فین تک های 
جدیدی با کســب و کار های جدید ظاهر می شود و در فضای کسب 
و کار شروع به کار می کند.  هزار ۶وی بااشــاره به اینکه بیــش از 
اســتارتاپ داریم افزود: اســتارتاپ ها بازار بزرگی هســتند که 
تا دو سه سال پیش حضور چندانی نداشتند. وی بــه صندوق 
هــای خطرپذیــر در بــورس اشــاره کرد و گفــت: این 
صندوق هــا در بورس پذیره نویســی شــدند و باید به جایی 
برســد که سی درصد بازار را در اختیار داشته باشند. معاون علمی 
فناوری رئیس جمهور در خصوص ارائه وام به این شــرکت های نوپا 
افزود: ما نمی توانیم با ارائه وام این کســب و کار های جدید را راه 
اندازی کنیم بلکه وام برای شرکت هایی است که از آب و گل درآمده 
اند و ســرمایه گــذاری روی ایده های نو ســرمایه گــذاری بر 
روی مغزهاست. ســتاری گفت: بازیگران اصلــی و ســنتی 
بایــد خودشان روی جوان ها سرمایه گذاری کنند. وی با اشــاره 
به اینکه بانک ها به دنبال خرید فیــن تک ها هســتند گفت: با 
خرید فیــن تک ها بانکــداری از بین نمی رود و بیمه ها هم باید 
بدانند اگر در این حوزه وارد نشوند، از بین می روند. وی افــزود: 
آن چیزی کــه باعــث تحــول می شــود توجــه بــه 
زیرســاخت هاست و ما بایــد به فراهــم کردن زیرســاخت 
ها توجــه ویــژه کنیم و شــرایط برای بومی ســازی ایده های 
موجود را فراهم کنیم. سورنا ستاری اضافه کرد: این موضوع درباره 
بیمــه ها نیز مصــداق خواهد داشــت، بر همیــن اســاس 
چنانچه صنعت بیمه وارد این حوزه نشــود با سرنوشت نابودی 
مواجه خواهد بود. به گفته وی، در حوزه فین تک و بیمه حــوزه 
های جدیــد در حال توســعه هستند و ایده های خلاقانه باید در 
این حوزه وارد شوند. ســتاری با تاکیــد بر تحــول در زیر  جلد 
2۰ســاخت ها گفت: تا کنــون  هزار ایده در دنیا در حوزه 2۰کتاب 
با فین تک و اســتارتاپ منتشر شده که می تواند در تحول این 
صنعت بســیار راهبردی باشــد.وی ادامه داد: امروز شــرکت 
های بــزرگ باید بــا خرید شرکت های کوچکتر به نوآوری های 
جدید دست یابند. ستاری راه اندازی تابلوی دانش بنیان را در بورس 
با همکاری رییس سازمان بورس اتفاقی نیک در صنعت فین تک 
عنوان کرد و افزود: صندوق های خطر پذیر در بورس و سرمایه 

گذاری خطر  درصد بازار را دربرگیرد.

استارتاپ ها خدمات ارزان قیمت و در 
دســترس در اختیار مردم قرار می دهند

اقتصاد کلان
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مهدی میراشرفی، رئیس کل گمرک ایران از صدور دستور ریاست جمهوری در خصوص پیشنهادهای ارائه شده از سوی وزارت امور اقتصادی و دارایی خبر داد. وی 
افزود: پیشنهادهای ارائه شده در خصوص وضعیت رسوب کالا در بنادر و گمرکات کشور به استحضار ریاست جمهوری رسیده و حسب نظر و دستور وی، »صدور 
مجوز ثبت سفارش از سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت برای کالاهای رسیده به کشور«، همچنین »افزایش مهلت مندرج در مجوزهای ثبت سفارش برای کلیه 
کالاها و عدم نیاز به تمدید مجوز ثبت سفارش، در صورت رسیدن کالا به کشور در مهلت مقرر در ثبت سفارش یا سررسید اعتبار اسنادی و حواله بانکی«، جهت اقدام 
به وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت ارجاع شده است. بدیهی است این امر به این مفهوم نیست که تمامی اقلامی که در بنادر و گمرکات انباشت شده و فاقد 
مجوز ثبت سفارش هستند جزو گروه ۴ کالایی هستند بلکه اکثر کالاهای  سرمایه ای و واسطه ای خط تولید نیز در میان این کالاها وجود دارد که فاقد ثبت 
سفارش هستند و با توجه به نامگذاری امسال به نام »رونق تولید« از سوی مقام معظم رهبری، امید است نسبت به تعیین تکلیف این کالاها به قید فوریت 

اقدام شود تا واحدهای تولیدی مشکلی از جهت اقلام مورد مصرف در خطوط تولید و کالاهای سرمایه ای و واسطه ای نداشته باشند.

هفته نامه اقتصادی ایران

در آخرین روز نمایشگاه فاینکس ۲۰۱۹ برگزار شد

تعمیق ابزار ها در دستور کار
در آخرین روز نمایشگاه بورس، بانک و 
بیمه، هشتمین گردهمایی پیشکسوتان 
بازار سرمایه با حضور رییس سازمان بورس، 
و  تهران  بورس  شرکت  مدیرعامل 

پیشکسوتان این بازار برگزار شد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه 
خبری بازارسرمایه ایران )سنا(، در این 
جلسه، دکتر شاپور محمدی با اشاره به 
اینکه بازار رشد بی سابقه ای را تجربه می 
کند، بیان داشت: حدود 1۰۰ هزار میلیارد 
تومان اوراق در بازارسرمایه منتشر شده و 

بازار امروز پیچیده تر از قبل است.
وی ضمن تشکر از پیشکسوتان 
بازارسرمایه و با تاکید بر اینکه پیشینیان 
آجرهای زیرین بنای بازارسرمایه را کار 
گذاشته اند،  تصریح کرد: تابلوی خوب، 
تابلویی است که گویای احوال دقیق 
بنگاه ها باشد. باید گفت که اکنون حدود 
۶۰۰ شرکت در بورس و فرابورس وجود 
دارد که نشان دهنده وجود شفافیت در 

بازار است.
وی ادامه داد: تمامی تخلفات موجود 
در حال بررسی است. در این راستا، سامانه 

ستان راه اندازی شد که درطول یک سال 
بررسی  را  مدیر  وضعیت حدود 15۰۰ 

میکند.
دکتر محمدی تاکید کرد: در حوزه 
دسترسی به منابع مالی برای تولیدکنندگان 
در نظر داریم بیشتر کار کنیم.  همچنین، 
نرخ کارمزدها را طوری تعیین می کنیم که 

به صرفه تر باشد. 
وی در پایان تصریح کرد: برای بیشتر 
شناخته شدن بازار سرمایه نیاز به کمک 
کارگزاران داریم. همچنین در سال جاری 
تعمیق ابزارهای تازه راه اندازی شده در 

دستور کار سازمان قرار داد.
ازدیگر  امیری  محتشم  ارسلان 
پیشکسوتان بازارسرمایه دوره مدیریت دکتر 
محمدی را دوران موثری به خصوص در 

رابطه با تنوع ابزارها عنوان کرد.
بهمن آرمان یکی دیگر از شرکت 
کنندگان در این گردهمایی بود که ضمن 
اشاره به شرایط سخت تحریم ها گفت: در 
این دوران باید بخش ریالی اقتصاد هم توجه 

زیادی شده و به آن قوت بخشید.  
بروجردی ضمن  اعتضاد  ابوالحسن 

از رییس سازمان بورس به دلیل  تشکر 
شرکت های  مشمول  سرمایه  افزایش 
زیان زده در سال 97 ، اولین معامله نفت در 
بورس در سال گذشته را اتفاقی مهم در 
بازارسرمایه عنوان کرد و افزود: در سال رونق 
تولید بازارسرمایه بهترین ابزار تحقق توسعه 

و رونق بخشی به اقتصاد است.
ابراهیم عنایت نیز به عنوان یکی دیگر 
از پیشکسوتان این بازار گفت: در شهرهای 
کوچک مردم اشنایی کمتری با بازارسرمایه 
دارند و ازین رو اغلب در بانک ها سرمایه 
گداری انجام میدهند،  براین اساس باید 
فرهنگسازی در حوزه بازارسرمایه بیشتر از 

قبل مورد توجه قرار بگیرد.
در این جلسه، جمله عظیم ثابت نیز به 
امکان انجام معاملات توسط  پرسنل و 
کارکنان کارگزاری اشاره کرده و گفت: بهتر 
است تمهیدی اندیشیده شود تا پرسنل و 
کارکنان کارگزاری بتوانند معامله انجام 

دهند.
در  این جلسه و بعد از طرح مسایل 
مختلف توسط همه پیشکسوتان حاضر در 
جلسه  دکتر شاپور محمدی در خصوص 
تک تک موارد بیان شده توضیحاتی ارایه 
داد و گفت: حتما موارد مطرح شده پیگیری 

می شود.

دستور 
رئيس جمهوری برای 
كاهش رسوب ۸۵ 

هزار كانتينر كالا

ضرورت استفاده از بازار سرمایه برای 
رونق هرچه بیشتر حوزه کسب و کار

دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی در مراسم 
افتتاحیه نمایشگاه بر ضرورت استفاده از 
بازار سرمایه برای رونق هرچه بیشتر 
حوزه کسب و کار تاکید کرد و گفت: 
شاخص بورس در سال گذشته رشد 
بسیار خوبی داشته است بطوریکه تا 8۰ 
و  است  شده  گزارش  هم  رشد  درصد 
امیدوراریم به مرور بتوانیم با استفاده از فناوری 

های نوین در این حوزه پیشرو باشیم . 
ستاری معاون علمی و فناوری رئیس جمهور گفت به اهمیت و 
اشاره فین تک ها اشاره کرد و گفت: فین تک ها در سال 97 رشد 
قابل توجهی داشته اند بطوریکه یک گردش 
مالی چند صد هزار میلیارد تومانی را 
مدیریت کرده اند. وی به موج ورود نرم 
افزارهای حوزه بورس بانک و بیمه اشاره 
کرد و گفت: جوانان ایرانی در این حوزه 
با قوت ورود کرده اند و ما باید به جای 
مقاومت در این حوزه با آنها همراه شویم 
چرا که در آینده نزدیک دیگر بانکها را به شکل 

کنونی نداریم ولی بانکداری از بین نمی رود . 
معاون رئیس جمهور از فعالیت بیش از ۶ هزار استارتاپ و ۴ هزار 
و سیصد شرکت دانش بنیان در سطح کشور خبر داد و افزود عمده 
استارتاپ ها در سه چهار سال گذشته ایجاد شده و باید برای توسعه 

این حوزه سرمایه خطر پذیر شکل بگیرد.
شاپور محمدی رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار 
در افتتاحیه این نمایشگاه نیز ارتقاء سواد مالی 
و فرهنگ سازی بازار سرمایه را از مهمترین 
اهداف دوازدهمین نمایشگاه بین المللی 
بورس، بانک و بیمه عنوان کرد و گفت: 
آخرین دستاوردها و اطلاعات در حوزه 
تکنولوژی های مالی، فین تک ها، استارتاپ 
ها و تمام اتفاقات کسب و کارهای مالی در این 

نمایشگاه به نمایش گذاشته می شود .
وی با اشاره به رشد 17.5 درصدی سهام بورس تهران طی 5 سال 
گذشته اظهار داشت که  بورس در سطح کشور نیز رشد 19.5 درصدی 
داشته است . در سال 97 گردش مالی بازار سرمایه به 127 هزار 
میلیاردتومان رسیده است که نشان می دهد بازار سرمایه به جایگاه 

قابل درکی رسیده است . 

دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی:

اطلاعیه نخستین عرضه سال 1۳98 میعانات گازی پارس جنوبی 
در رینگ بین الملل بورس انرژی برای تاریخ 27 فروردین منتشر 
شد.به گزارش پایگاه اینترنتی وزارت نفت، اطلاعیه عرضه یک 
میلیون بشکه میعانات گازی پارس جنوبی در رینگ بین الملل 
بورس انرژی با قیمت پایه ۶7 دلار و 85 سنت برای هر بشکه 
توسط شرکت ملی نفت منتشر شد. شرایط عرضه در این دوره 
نیز مانند عرضه نفت خام است. امکان واریز پیش پرداخت ۶ 
درصد به صورت ارزی فراهم شده است و برای تسویه باقیمانده 
مورد  ارزی  سازوکارهای  از  می توانند  خریداران  المعامله،  وجه 
تأیید شرکت ملی نفت ایران استفاده کنند. همچنین خریداران 
می توانند تا چهار ماه پس از انجام معامله، محموله را تحویل بگیرند 
و تحویل محموله در دیگر مناطق منوط به تأیید شرکت ملی نفت 
ایران امکانپذیر است. در این مرحله یک میلیون بشکه میعانات 

گازی در محموله های ۳5 هزار بشکه ای عرضه خواهد شد. 

وزارت نفت 
جزئیات نخستین 
عرضه میعانات گازی 
در بورس در سال 
جدید اعلام شد

و  تحقیق  نهایی  گزارش  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
مجوز  صدور  خصوص  در  صنعت  وزارت  عملکرد  از  تفحص 
واگذاری معادن و نظارت بر برداشت از منابع معدنی و وصول و 
هزینه کرد حقوق دولتی در استان های همدان، مرکزی، کرمان، 
یزد و آذربایجان غربی و سایر استان ها دارای منابع معدنی 
را برای بررسی بیشتر به قوه قضاییه ارجاع دادند. در بخشی از 
این گزارش آمده است:عدم وجود سامانه متمرکزی برای ارائه 
اطلاعات و آمار حوزه معادن کشور در وزارت صنعت، یکی از مهم 
ترین چالش های تحقیق و تفحص در این بخش است به طوری 
که آمار ارائه شده توسط سازمان استانی عموما دارای تناقضات 
متعدد بوده و کامل و جامع نیست. بر اساس این گزارش چالش 
های ایجاد شده و تخلفات صورت گرفته در بخش معادن کشور 
نیز متعدد و پیچیده بوده و نیازمند حضور تیم های متعدد 

حقیقت یاب در معادن مختلف به ویژه معادن بزرگ است.

مجلس شورای اسلامی 

گزارش تحقیق و 
تفحص از عملکرد 
وزارت صنعت به قوه 
قضاییه ارجاع شد

سعید رسولی، مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران 
از شروع عملیات رفع انسداد خطوط ریلی و بازسازی محورهای 
ریلی در مناطق سیل زده خبر داد.وی به تشریح آخرین وضعیت 
شبکه ریلی در مناطق سیل زده پرداخت و اظهار داشت: اکنون 
دو مسیر ریلی در استان های سیل زده مسدود است و در تلاش 
هستیم در روزهای آینده امکان تردد از این دو مسیر هم فراهم 
شود.  معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: البته به محض اینکه 
ما  همکاران  یافت،  کاهش  منطقه  این  در  آبگرفتگی  حجم 
عملیات تعمیر و مرمت خط را آغاز کردند و در روزهای آینده 
راه آهن گرگان – اینچه برون عملیاتی می شود.  رسولی با اشاره 
به انسداد محور جنوب حد فاصل اهواز - اندیمشک گفت: در 
جریان وقوع سیل، محور جنوب حدفاصل اهواز – اندیمشک در 
ایستگاه »بام دژ« و »نظامیه« به دلیل آبگرفتگی مسدود  شد و 

آب شستگی وسیعی در جریان سیل اتفاق افتاده است. 

سعید رسولی

آغاز بازسازی 
محورهای ریلی در 
مناطق سیل زده



بیژن زنگنه، وزیر نفت گفت: چرخش مالی سالانه صنعت نفت 
حدود 15۰ میلیارد دلار است که رقم بالایی به شمار می رود 
و امکان ایجاد فساد را مهیا می کند. وی در جمع بازرسان چهار 
شرکت اصلی وزارت نفت اضافه کرد: با فساد در هر سطحی باید 
مبارزه کرد و کوچک و بزرگ ندارد. اینکه فردی که فساد کرده 
آدم خوب و آبروداری است و به این دلیل از کنار فساد او بگذریم 
اول فساد خودمان است و در درگاه خداوند باید جوابگو باشیم. 
زنگنه افزود: نباید با آدم فاسد مدارا و به او ترحم کرد، بلکه باید 
اشد مجازات را اعمال کرد. وی »سلامت« را نخستین شرط 
کسانی دانست که با فساد مبارزه می کنند و ادامه داد: ملاقات 
و صحبت های بازرسان باید با حساب و کتاب باشد.وزیر نفت 
تصریح کرد: با توجه به اینکه شفافیت در دوران تحریم کاهش 
می یابد و کار سخت تر می شود بنابراین باید دقت زیادی کنیم تا 

فساد عمده و قابل ذکری در این مقطع زمانی پیش نیاید.

بیژن زنگنه
 چرخش مالی 
15۰ میلیارد دلاری 
نفت زمینه ساز 
فساد است

درباره  اجتماعی(  رفاه  و  کار  تعاون،  )وزیر  شریعتمداری  محمد 
طرح ویژه ایجاد 1۴۰ هزار شغل برای رونق بخشیدن به حوزه های 
گردشگری و صنایع دستی، گفت: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
نشستی با رییس سازمان میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی به منظور پیگیری این هدف گذاری کمی در سال 98 برای 
ایجاد اشتغال انجام داده است تا از ظرفیت اشتغالزایی این حوزه 
تمام  تعهدات  اشتغال  عالی  شورای  افزودند:  ایشان  گیرد.  بهره 
دستگاه های اجرایی در زمینه اشتغال را پیگیری می کند که از اهم 
این حوزه ها، زمینه های میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
است زیرا ظرفیت بالایی برای توسعه دارد. وی افزود: بانک ها یک 
طرح تولیدی را خوب می شناسند و برای حمایت از آنها راحت عمل 
می کنند ولی مثلا یک طرح بوم گردی با مشکلاتی روبرو است لذا ما 
برای استاندارد کردن فرمت های مربوطه به منظور پرداخت وام در 

حوزه گردشگری با همکاری سازمان میراث فرهنگی تلاش کردیم.

محمد شریعتمداری
هماهنگی با مدیران 
بانک ها برای 
ارائه تسهیلات به 
بوم گردی

مسعود گلشیرازی رییس اتاق بازرگانی اصفهان گفت:صنعت 
پخش نقش موثری در تحولات بنیادی تجارت و کسب و کار 
استان اصفهان دارد و از این جایگاه می توان برای بهبود شاخص 
های کسب و کار استفاده کرد. به گزارش روابط عمومی اتاق 
بازرگانی اصفهان،مسعود گلشیرازی در نشست انجمن صنعت 
پخش استان اصفهان در سالن همایش های بین المللی اتاق 
بازرگانی اصفهان تصریح کرد:صنعت پخش در انقلاب صنعتی 

چهارم  همواره جایگاه ویژه ی دارد.
گلشیرازی با اشاره به وضعیت نامطلوب شاخص های کسب و 
کار در استان اصفهان گفت:افزایش دو درصدی  نرخ بیکاری 
استان اصفهان نسبت به میانگین کشوری و پایین بودن شاخص 
بازنگری  به  نیاز  استان ها  بین سایر  استان در  کسب و کار 
مسوولین و همراهی بخش خصوصی برای بهبود محیط کسب 

و کار دارد.

مسعود گلشیرازی
صنعت پخش نقش 
موثری در تحولات 
بنیادی تجارت و 
کسب و کار دارد

سید مجید صدری مدیر عامل شرکت مخابرات ایران، به 
گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وامور بین الملل 
شرکت مخابرات ایران، ایشان از تلاش همه جانبه مردم 
و ارگانهای مختلف کشور در کمک به هموطنان مناطق 
سیل زده ورفع دغدغه های آنان تا حد ممکن را یک 
وظیفه اجتماعی دانست و اضافه کرد شرکت مخابرات 
ایران نیز در همین راستا تمامی تلاش خود را انجام می 
دهد تا در کوتاه ترین زمان ممکن تمام شرایط و امکانات 
به  مناطق  این  در  عزیزان  برای همه  را  ارتباطی  لازم 

بهترین نحو مهیا کند.
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران در پایان یاد آور شد مناطق 
سیل زده کشور برای بازگشت به زندگی عادی نیازمند زمان 
ویاری همه جانبه هستند و اقدامات هرچند کوچک ما می تواند 

نقطه قوت و تسکینی برای آنها باشد.

سید مجید صدری

مناطق سیل زده 
نگران قطع خدمات 
مخابراتی بدلیل 
بدهی نباشند

محمد مهدی تندگویان معاون امور جوانان وزیر ورزش و جوانان 
گفت: دولت حامی تفکیک سازمان ملی جوانان است و اکنون با 
توجه به تصویب در کمیسیون اجتماعی مجلس منتظر رای این 
لایحه در صحن علنی هستیم. وی تاکید کرد: آنچه مسلم است 
برای تصویب نهایی تفکیک سازمان ملی جوانان باید منتظر رای 
نمایندگان مجلس باشیم و جوانان این مطالبه را می توانند از 

نمایندگان خود در مجلس داشته باشند.
ایشان ادامه داد: دولت به طور قطع بودجه لازم برای این جدا 
سازی را پیش بینی کرده است. وی در خصوص توجه وزارت 
ورزش و جوانان به حوزه جوانان، تاکید کرد: دکتر سلطانی فر، 
اگر در حوزه جوانان بیشتر وقت نگذاشته باشد، بدون شک 
کمتر از حوزه ورزش هم وقت نگذاشته و حتی در نشست با 
مدیران کل بیشتر از حوزه جوانان از مدیران کل پیگیری و 

مطالبه می کند.

محمد مهدی تندگویان

دولت از تفکیک 
سازمان ملی جوانان 
حمایت می کند

افروز بهرامی رئیس هیات مدیره و مدیرعامل صندوق ضمانت 
میلیارد دلار  در 1۰ سال گذشته ۳.۴  ایران گفت:  صادرات 
ضمانت نامه و بیمه نامه از سوی صندوق برای مشتریان در 
عراق صادر شده که در راستای حمایت از صادرات 11۳ میلیون 
دلار هم جهت جبران خسارت صادرکنندگان به آن ها پرداخت 
شده است.مدیرعامل صندوق ضمانت صادرات ایران ادامه داد: با 
توجه به سهم 2.5 درصدی و کوچک ایران از حجم واردات هزار 
میلیارد دلاری کشورهای همسایه با در نظر گرفتن محدودیت 
های ناشی از تحریم ها ناگزیر به توسعه تجارت با 15 کشور 
همسایه هستیم.وی با اشاره به تاکید وزیر صنعت، معدن و 
تجارت به بررسی و ایجاد راه های توسعه صادرات به خصوص 
با کشورهای همسایه، اظهار کرد: یک هزار و ۴۶۰ کیلومتر 
مرز مشترک با کشور همسایه عراق ظرفیت قابل توجهی برای 

توسعه صادرات خواهد بود.

افروز بهرامی
صدور ۳.4 میلیارد 
دلار ضمانتنامه 
و بیمه نامه برای 
صادرکنندگان

سید میعاد صالحی مدیرعامل جدید صندوق بازنشستگی 
از  یکی  بازنشستگی  صندوق  اینکه  بیان  با  کشوری 
مجموعه های مهم کشور است که در ساحت های مختلف 
اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی ایفای نقش می کند، اظهار 
کرد: از یک سو به بیش از یک میلیون و ۴۰۰ هزار بازنشسته و 
وظیفه بگیر متعهد هستیم و از سوی دیگر حدود یک میلیون 
شاغل در مجموعه های مختلف دستگاه های اجرایی داریم که 
کسورات پرداخت می کنند و نسبت به تأمین آتیه این افراد نیز 

وظیفه داریم.
وی با اشاره به بنگاه های اقتصادی زیر مجموعه این صندوق، 
اظهار کرد: عمده این بنگاه های اقتصادی، از محل رد دیون دولت 
به صندوق بازنشستگی در اختیار صندوق قرار گرفته است و 
از ماحصل و سود حاصل از فعالیت های اقتصادی این بنگاه ها، 

بخشی از نیاز های معیشتی بازنشستگان تامین می شود.

سید میعاد صالحی

حقوق بازنشستگان 
امسال 2 بار 
افزایش می یابد

عباس معمارنژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزیر امور 
اقتصادی و دارایی گفت: بهبود فضای کسب و کار مهم ترین الزام رونق 
تولید در کشور است که به همین علت این وزارتخانه مهم ترین نهاد در 
تحقق شعار سال محسوب می شود.وی، افزود: نهادهای زیرمجموعه این 
نهاد از جمله گمرک، بانک، بیمه و مالیات اثرگذاری قابل توجهی در 
رونق تولید دارند و می توانند به ترتیب با تسهیل در ورود و خروج کالا، 
تامین مالی مناسب و حمایت های بیمه ای و مالیاتی در بهبود وضعیت 
بخش صنعت موثر باشند. وی بر لزوم توجه بانک ها به بنگاه های کوچک 
و متوسط تاکید کرد و ادامه داد: 9۰ درصد بنگاه های کشور کوچک و 
متوسط هستند و 5۰ درصد تولید صنعتی کشور نیز توسط این بنگاه ها 
صورت می گیرد که البته این بنگاه ها نیز بیشترین گرفتاری مالی را دارند و 
باید مورد رسیدگی قرار گیرند. وی از فعالیت 1۶۰ گمرک در کشور خبر 
داد و اضافه کرد: این گمرکات می توانند با تسهیل در ورود و خروج کالاها 

به ویژه در حوزه صادرات نقش خود را در راستای رونق تولید ایفا کنند.

عباس معمارنژاد

 پیش نیاز 
رونق تولید

حسن خلج طهرانی مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس از 
توسعه اسکله مواد معدنی به صورت مگا پوینت برای کشتی های با 
ظرفیت ۳۰۰ هزار تن خبر داد و گفت: قرارداد هفت پست این اسکله 
با بخش خصوصی منعقد شده است که یک طرح ملی محسوب 
می شود. وی در سومین همایش فرصت های سرمایه گذاری هرمزگان 
با اشاره به اینکه ظرفیت های موجود در منطقه برای سرمایه گذاران 
بی نظیر است، یادآور شد: حضور بیش از ۳۰ شرکت بزرگ صنعتی، 
همجواری با آب های آزاد و تنگه هرمز، همجواری با بندر شهید 
رجایی، اتصال به راه آهن سراسری، وجود اسکله مواد معدنی، سهولت 
دسترسی به معادن بزرگ منطقه، همجواری با نیروگاه یک هزار و 
2۰۰ مگاواتی، همجواری با پالایشگاه بزرگ نفتی، سهولت انتقال 
مواد اولیه از سایت به کارخانه، زیرساخت های دریایی برای تخلیه 
و بارگیری کشتی ها تا 12 میلیون تن، اسکله نفتی با ظرفیت 15 

میلیون تن و حضور گمرک از ویژگی های بزرگ این منطقه است.

حسن خلج طهرانی
ظرفیت بی نظیر 
منطقه ویژه 
خلیج فارس برای 
سرمایه گذاران

هادی هاشم زاده فرهنگ، مدیر عامل مجتمع گاز پارس جنوبی 
با اشاره به اهمیت محصولات جانبی تولید شده از گاز طبیعی 
در پالایشگاه های پارس جنوبی گفت: در سال جاری تمام 

محصولات تولیدی فازها افزایش چشمگیری داشته است.
وی با اشاره به تکمیل و راه اندازی فازهای جدید پارس جنوبی 
گفت: در سال 97 با همکاری مجتمع در فازهای تازه احداث 
شده و بهینه سازی فرآیند پالایشگاه های در حال کار تولید 
پروپان مجتمع بیش از ۳۰ درصد نسبت به سال پیش از آن 
رشد داشته است.وی با بیان این مطلب اظهار داشت: افزایش 
تولید بوتان پارس جنوبی در سال 97 نیز نسبت به سال 9۶ 
حدود 27 درصد رشد داشته است.به گفته فرهنگ، تولید گوگرد 
مجتمع نیز به عنوان یکی دیگر از محصولات جانبی گاز طبیعی 
نزدیک به 25 درصد در سال گذشته افزایش داشته و به 7۳۶ 

هزار تن رسیده است.

هادی هاشم زاده فرهنگ
افزایش ۳۰ 
درصدی تولید 
پروپان و بوتان 
پارس جنوبی

سید قاسم بی نیاز رییس مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی 
وزارت راه وشهرسازی اعلام کرد: بر اساس دستور وزیر راه و 
شهرسازی تا اطلاع ثانوی صرفا تردد خورو های امدادی و 
پلاک پلدختر در آزاد راه خرم آباد- پل زال رایگان است و 
بقیه خودروهای عبوری طبق روال گذشته باید عوارض 
پرداخت کنند. به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه خبری وزارت 
راه و شهر سازی سید قاسم بی نیاز  با تاکید بر اینکه در اجرای 
آیین نامه قانون مشارکت در آزادراه ها باید منفعت عمومی و 
سرمایه گذار برآورده شود، بیان داشت: با توجه به سیلاب 
آمده در فروردین ماه ۹۸ ، وزیر راه و شهرسازی دستور داد 
از خورو های امدادی و دارای پلاک شهرستان پلدختر در آزاد 
راه خرم آباد- پل زال عوارض دریافت نشود، این در حالی 
از  از دریافت عوارض  است که برخی در فضای مجازی 
خودروهای عبوری گلایه کرده اند که این موضوع برخلاف 
دستور وزیر و اجرای آیین نامه قانون مشارکت در ساخت 
آزادراه ها است. وی تاکید کرد: در سال ۹۳ در ابلاغ وزارت 
راه و شهرسازي خطاب به شرکت هاي بهره بردار آزادراه هاي 
کشور ابلاغ کرده است که با توجه به اهمیت خدمات امداد و 
نجات در شبکه راه هاي کشور و لزوم تسهیل امدادرساني در 
حوادث رانندگي، مقتضي است به ایستگاه هاي عوارضي 
ابلاغ شود تا همه خودروهاي امدادي از پرداخت عوارض 

معاف شوند.
رئیس مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی وزارت راه وشهرسازی 
تصریح کرد: براساس این ابلاغ همه آمبولانس ها )به ویژه 
آمبولانس خدمات پیش بیمارستاني ۱۱۵( و مراکز خدماتي 
درماني که داراي آرم و عنوان وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکي یا دانشگاه هاي علوم پزشکي و  و خودروهاي 
و  آرم  با  اسلامي،  جمهوري  احمر  هلال  جمعیت  امداد 
مشخصه هاي این جمعیت، همه خودروهاي آتش نشاني و 
خودروهاي عوامل راهداري مستقر در راهها شامل معافیت از 
پرداخت عوارض در تمام آزادراه هاي کشور در تمام ایام سال 
هستند. بر اساس قانون مشارکت در ساخت آزادراه های 
کشور، سرمایه گذاران در این بخش مجاز هستند با دریافت 
عوارض از تردد در آزادراه ها به میزان سرمایه گذاری خود از 

محل دریافت عوارض برداشت کنند.

  اجرای آیین نامه قانون مشارکت در آزادراه ها 
و تامین منفعت عمومی و سرمایه گذار

سردار سرلشکر قاسم سلیمانی با حضور در روستای مزرعه سه بخش شاوور شهرستان شوش در جمع مردم سیل زده افزود: رهبر معظم انقلاب از تمام مشکلات مناطق سیل 
زده خبر دارند.  وی با بیان اینکه داعش و جنگ بحران هستند، گفت: سیل بحران نیست و می توان با بسیج امکانات مشکلات ناشی از آن را برطرف کرد.  سردار سلیمانی که 
با زبان عربی با سیل زدگان سخن می گفت، افزود: تمام مردم از عرب، لر، کرد، بلوچ، ترک و سایر اقوام برای کمک به سیل زدگان استان های لرستان و خوزستان آمده اند که 
به آنها افتخار می کنیم.  فرمانده نیروی قدس سپاه با بیان اینکه مردم شوش ارادت خاصی به امیرالمومنین و اهل بیت)ع( دارند، بیان کرد: مردم این شهرستان در اربعین حسینی 

خدمات زیادی به زائران ارایه می کنند که جای قدردانی دارد.  وی با اشاره به حضور همیشگی مردم شوش در صحنه ایستادگی و جهاد افزود: بیشترسیل زدگان از خدمات سپاه، 
ارتش و نیروهای مسلح قدردانی کردند درحالیکه از بدقولی برخی مسئولان گله داشتند.  سردار سلیمانی با بیان اینکه عرب ها خیمه گاه ما هستند و به وجود آنها افتخار 

می کنیم، گفت: همه ما با هر زبان و گویش با هم برادریم و کنار هم خواهیم بود.  وی افزود: اینکه بگوییم هیچ کاری در مناطق سیل زده صورت نگرفته بی انصافی 
است البته کوتاهی هایی شده ولی هرگز به این مناطق بی توجهی نشده است.  اهالی روستای مزرعه سه، با یزله )پایکوبی( عربی به استقبال سردار سلیمانی رفتند. 

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان

www.etebar.net

شنبه 7 اردیبهشت ماه1398، شماره 176

5
 سيل بحران نيست و

 می توان با بسيج امکانات 
مشکلات ناشی از آن 
را برطرف كرد

دکتر روحانی در جلسه هیات دولت:

 ما به روش های مختلف نفت خود را به فروش خواهیم رساند
حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی در جلسه هیأت 
دولت با بیان اینکه ما همواره مرد مذاکره و دیپلماسی بوده 
همانطوری که مرد جنگ و دفاع هستیم مذاکره در صورتی میسر 
است که همه فشارها برداشته شده، از اقدامات غیرقانونی خود 
عذرخواهی کنند و احترام متقابل وجود داشته باشد. بدون تردید 
قبول خواسته فرد چاقوکشی که به زور و به دروغ به دنبال مذاکره 
است، مطمئناً به جایی نخواهد رسید و ما با فرد چاقوکش و 
فرمول چاقوکشی مذاکره نمی کنیم و قبول چنین مذاکره ای به 

معنای ذلت و تسلیم است.
دکتر روحانی با تأکید بر اینکه امروز راهی جز ایستادگی و 
مقاومت در برابر متجاوز وجود ندارد، خاطر نشان کرد: به 
متجاوزی که می خواهد قدم به قدم ملت ایران را تحت فشار قرار 
دهد، باید بفهمانیم که مسیر غلط و نادرستی را انتخاب  کرده 

است.
رئیس جمهور با اشاره به واقعه طبس در پنجم اردیبهشت سال 
1۳59، گفت: در این روز بزرگ خداوند متعال به آمریکایی ها 
نشان داد که ملت ایران تنها نیست. خداوند در قرآن کریم و در 
سوره احزاب می فرماید: »در آن هنگام که دشمنان  به سراغ شما 
آمدند ما باد و طوفان سختی بر آنان فرستادیم و لشکریان و 
فرشتگانی که آنها را نمی دیدید و به این وسیله آنها را در هم 
شکستیم.« و دقیقاً در بیابان تفتیده طبس شاهد تحقق این آیه 

شریفه بودیم و باید خداوند را شاکر باشیم.
دکتر روحانی اضافه کرد: حادثه طبس واقعاً معجزه بزرگ الهی 
بود که در آن طراحی بسیار پیچیده نظامی آمریکایی ها  در هم 
شکست و این از شکست های کم نظیر آمریکا در دنیا بود و به 

واسطه آن آمریکا در سطح تاریخ و دنیا بی آبرو گردید.
رئیس جمهور خاطر نشان کرد: آمریکایی ها از حادثه طبس 
درس عبرت نیاموخته  و پس از آن به کودتا و تحریک صدام علیه 
ایران اسلامی اقدام کردند و در همه آنها با شکست مواجه شدند 
و در ۴۰ سال گذشته نیز هر روز به توطئه جدیدی علیه ملت 
ایران دست زده اند و همواره با شکست مواجه شده و باز هم در 

توطئه های خود شکست خواهند خورد.
دکتر روحانی تصریح کرد: در همه این توطئه ها ملت ایران 
ایستادگی، مقاومت و فداکاری کردند و همواره نیز شاهد 
رحمت، عنایت و نصرت الهی بودیم و امروز نیز قطعاً چنین 

خواهد بود.
رئیس جمهور با بیان اینکه آمریکا با همه توان خود قادر نیست 
بازار نفت جهان را در مشت خود قرار دهد، تأکید کرد: 

آمریکایی ها در این زمینه تصور غلطی دارند.
دکتر روحانی با اشاره به اینکه امروز از روابط بسیار خوبی با اکثر 
همسایگان خود برخوردار هستیم، اظهار داشت: تنها یکی دو 

کشور وجود دارند که آنها نیز باید متوجه اعمال و رفتار خود 
باشند. عربستان و امارات باید بدانند که وجود و بقایشان در سایه 
تصمیم خردمندانه حکومت جمهوری اسلامی ایران است. 
چنانچه سران نظام اسلامی و بزرگان کشورمان و مقام معظم 
رهبری و مرحوم آیت الله هاشمی تصمیمات دقیقی را در مقطعی 
که صدام به کویت حمله کرد، نگرفته بودند امروز اثری از این 

کشورها وجود نداشت.
دکتر روحانی افزود: زمانی که صدام قصد داشت به کویت حمله 
کند از ما خواست یا کمک کرده و یا سکوت کنیم و تصمیم صدام 
صرفاً گرفتن کویت نبود و در نامه ای که به مرحوم هاشمی نوشته 
صراحتاً اعلام کرده که در خلیج فارس 8۰۰ کیلومتر مرز 
مشترک خواهیم داشت و این نشان می دهد که صدام علاوه بر 

کویت به دنبال اشغال عربستان، عمان، امارات و قطر هم بود.
رئیس جمهور خطاب به عربستان و امارات  افزود: صدام در آن 
مقطع مدام پیام ها و درخواست های متعددی ارسال می کرد که 
کشورهای حاشیه خلیج فارس را اشغال خواهد کرد و شما نیز 
بیایید شریک شوید. لذا کار بزرگی را که حاکمیت خردمندانه 
جمهوری اسلامی ایران در آن شرایط کرد ، نباید فراموش کنید.

دکتر روحانی خاطر نشان کرد: این جمهوری اسلامی ایران بود 

که عربستان را نجات داد و اگر تصمیم دیگری در آن مقطع 
گرفته بودیم، چه بسا امروز اثری از عربستان و امارات وجود 

نداشت.
رئیس جمهور اضافه کرد: اولین کشوری بودیم که حمله صدام 
را به کویت حتی قبل از عربستان و امارات و شورای همکاری 
خلیج فارس محکوم و بیانیه صریح و قاطعانه ای در این زمینه 

منتشر کردیم.
دکتر روحانی خاطر نشان کرد: امروز هم ما بودیم که تروریست ها 
را در منطقه شکست دادیم اگر چه ملت های منطقه مقاومت و 
ایستادگی کردند اما اگر حمایت جمهوری اسلامی ایران نبود 
چه بسا شکست تروریست ها امکان پذیر نبود، لذا ما چنین 
خدماتی به منطقه  کرده ایم و کشورهای منطقه باید ممنون 

ایران باشند.
رئیس جمهور گفت: شما که وجودتان در سایه جمهوری اسلامی 
ایران است، چطور به ترامپ می گویید که اگر صادرات نفت ایران 
را به صفر برسانید ما آن را جبران خواهیم کرد؟ آیا از تبعات این 
حرف خود آگاه هستید و می دانید که این به معنای دشمنی 
صریح با ملت ایران است؟ آیا نمی دانید که دوران ترامپ به پایان 
خواهد رسید و ما ماندگار هستیم و به عنوان همسایه در طول 
سالیان طولانی در کنار هم خواهیم بود؟ بهتر است به فکر 

دوستی دائمی در منطقه باشیم.
دکتر روحانی خطاب به عربستان و امارات، افزود: جمهوری 
اسلامی ایران حق حیات بر گردن شما دارد و این دروغ نیست 
و یک تعارف و یا شعار نیست. ما بودیم که نگذاشتیم کشور شما 
از بین برود و بر شما مسلط شوند، چطور امروز با دشمنان ما 

همکاری می کنید؟
رئیس جمهوربا اشاره به تصور ترامپ در به صفر رساندن صادرات 
نفت ایران، تصریح کرد: این کار امکان پذیر نیست و ما به 
روش های مختلف نفت خود را به فروش خواهیم رساند و آمریکا 
و همه  ملت های جهان  تمام  به  اقدامات خود  اینگونه  با 

شرکت های نفتی دنیا و حتی به ملت خودش ظلم می کند.
دکتر روحانی خاطر نشان کرد: اگر در آمریکا با مشکل داخلی 
مواجه هستید و گزارش بازرسی برایتان مشکل ایجاد کرده و از 
طرف کنگره تحت فشار بوده و در مسیر استیضاح قرار دارید، 
نباید با فشار به ملت های منطقه و ملت بزرگ ایران به دنبال حل 
مشکلات داخلی خود باشید و این راهی که انتخاب کرده اید، 

غلط است و روز به روز منزوی تر خواهید شد.
رئیس جمهور تصریح کرد: ملت ایران در کنار مقام معظم رهبری 
دولتمردان و نیروهای مسلح و همراه با همه کشورهای منطقه 
و کشورهای دوست از این مشکل عبور خواهد کرد اما بدانید 

راهی که انتخاب کرده اید نادرست و غلط است.

گفت وگو

 فعالیت اقتصاد                      ی و سرمایه گذاری 
یا بنگاهد                      اری ؟

د            ولتی شد            ن بانک رفاه کارگران د            ر 
سال 1۳58 و عد            م پرد            اخت سود             
متناسب به سپرد            ه های سازمان 
و  بانکها  نزد              اجتماعی  تأمین 
همچنین عد            م اعمال سود             برای 
بد            هیهای د            ولت ) این نقیصه د            ر 
سال 1۳8۳ ، با تصویب قانون نظام 
جامع رفاه و تأمین اجتماعی  مرتفع 
گرد            ید             و مقرر شد             بد            هیهای د            ولت 
به سازمانها و صند            وقهای بیمه گر 
اجتماعی بروز رسانی شد            ه و حد            اقل 

نرخ سود             د            وران مشارکت بر آنها افزود            ه شود            .( و عد            م اجرای بموقع مصوبة 
شورای اقتصاد             و تبصرۀ بود            جة سال 1۳57 کل کشور،” مبنی بر ایجاد             
شرکت سرمایه گذاری تأمین اجتماعی و...” ، باعث گرد            ید             تا طی 2 د            هه 
5۰ و۶۰ اقد            ام مناسبی برای حفظ و ارتقاء ارزش ذخایر سازمان تأمین 
اجتماعی صورت نگیرد             و این د            یر گامی سازمان تأمین اجتماعی د            ر ورود             
به عرصة سرمایه گذاری بر روی ذخایر، لطمات زیاد             و جبران ناپذیری 

را به ساختار منابع و مصارف سازمان تأمین اجتماعی وارد             نمود             .
ب- کلیات : 

یکی از ارکان اساسی صنعت بیمه بطور اعم و بیمه گری اجتماعی 
بطور اخص ، مقولة سرمایه گذاری می باشد             . به لحاظ اینکه ناظر به 
تعهد            ات آتی بیمه گر د            ر مقابل بیمه گذاران یا بیمه شد            گان می باشد            .هر 
سازمان بیمه گر از یک طرف به منظور پوشش تعهد            ات آتی د            ر قبال 
شرکای خود             و از طرف د            یگر برای جلوگیری از کاهش ارزش وجوه ، اموال 
و ذخایر اند            وخته گذاری شد            ه و پوشش اثرات تورمی و تغییرات پایه پولی 
، نیازمند             یک بخش سرمایه گذاری قوی و روز آمد             می باشد            . این امر د            ر 
سازمانهای بیمه گر اجتماعی به لحاظ گستره و د            امنة زمانی وسیع و 
طولانی تعهد            ات و خد            مات که از قبل از تولد             ) د            ر قبال همسر و فرزند            ان 
د            ر شرف ازد            واج و تولد             بیمه شد            ۀ اصلی ( تا پس از مرگ ) د            ر قبال همسر 
و فرزند            ان بیمه شد            ۀ اصلی متوفی ( را د            ر بر می گیرد            ، از اهمیت و 
حساسیت بیشتری برخورد            ار است . اگر چه میزان توجه و اهمیت مقولة 
ذخیره گذاری ، اند            وخته گیری و سرمایه گذاری بر روی ذخایر و اند            وخته 
ها ، بسته به نوع و روش انتخابی “ تأمین مالی “  طرحهای تأمین اجتماعی 
و بیمه های اجتماعی متفاوت است، به نحوی که د            ر” نظام ارزیابی سالانه” 
نقش سرمایه گذاری بسیار نازل  و د            ر حد             صفر فرض می شود            . ولی د            ر “ 
نظام ذخیره سازی کامل “  به نهایت خود             می رسد             و مفروض است که کل 
مصارف آتی بیمه گر را بایستی پوشش د            هد            ، ولیکن شرایط و ساختار 
اقتصاد            ی کشور هایی نظیر ایران به گونه ای است که حتی بانکها و 
شرکتهای بیمة تجاری که غالباً د            ارای تعهد            ات جاری و میان مد            ت هستند             

نیز به سمت سرمایه گذاری و بنگاه د            اری و ملک د            اری روی می آورند             .

قسمت چهارم

علی حید                 ری کارشناس ارشد                  اقتصاد                 ی:

افرادي  تمامي  کشور  وزارت  سخنگوي  ساماني،  سلمان  سید 
که براي اولین بار و نمایندگان فعلي و پیشین که مي خواهند 
براي ثبت نام در انتخابات مجلس اقدام کنند باید داراي مدرک 
کارشناسي ارشد یا معادل باشند. وی با اشاره به بررسي تبصره 
مربوط به مدرک تحصیلي ازم براي شرکت در انتخابات در قالب 
طرح اصاح موادي از قانون انتخابات مجلس شوراي اسامي در 
جلسه خانه ملت در صحن علني اظهار داشت:  دانش و مهارتً  به 
رغم آنکه اعتقاد داریم یک دوره نمایندگي مجلس قطعا قانونگذاري 
را در افراد ارتقا مي دهد، اما اگر مجلس با حذف این تبصره به 
جامعه این پیغام را بدهد که نمایندگان مجلس بین خود و دیگران 
تفاوت و تبعیض قائل نیستند و شروطي که براي کاندیداتوري 
مجلس قائل شده اند براي همگان یکسان است به اعتماد و نگاه 
مثبت جامعه به خانه ملت خواهد افزود. وي در ادامه اضافه کرد: با 

رأي مجلس تبصره اي که به نمایندگان مجوز داده بود .

سید سلمان ساماني

 کارشناسي ارشد  
شرط کاندیداتوري 
انتخابات مجلس 

محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه 85 درصد نیاز غذایی 
کشور در داخل تامین می شود، اعلام کرد: در ایران سالانه 8۰ میلیارد 
دلار غذا تولید می شود که 75 میلیارد دلار آن به مصرف داخلی می رسد. 
وزیر جهاد کشاورزی: سالانه 8۰ میلیارد دلار غذا در ایران تولید می شوددر 
گردهمایی مشترک مسئولان حوزه های نمایندگی ولی فقیه و روسای 
سازمان جهاد کشاورزی استان ها و سازمان های تابعه اظهار کرد: در حوزه 
کشاورزی حدود 15 درصد نیاز بخش کشاورزی و غذا متکی به واردات است 
که عمده کالاهای مورد نیاز ما خوراک دام و طیور شامل کنجاله و سویا است 
که عمدتا از قاره آمریکا تامین می شود. وی با بیان اینکه بواسطه تحریم ها و 
نیاز بخش دام و طیور به تامین نهاده ها از کشورهای غربی اواخر سال گذشته 
مشکلاتی در تامین خوراک دام و طیور به وجود آمد، گفت: با استفاده بهینه 
از ظرفیت های خدادادی سرزمین، ایجاد اصلاحاتی در الگوی کشت و توجه 
بیشتر به تولید و تغییر و اصلاح الگوی خوراک دام و طیور از کنجاله سویا به 

کنجاله کلزا می توان به سطح قابل اتکایی از تولید نهاده ها در داخل برسیم.

محمود حجتی

سالانه ۸۰ میلیارد 
دلار غذا در ایران 
تولید می شود
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6
پايان بررسی طرح 
بانکداری جمهوری 
اسلامی در كميسيون 
اقتصادی مجلس

زهرا سعیدی مبارکه  سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس از پایان بررسی طرح بانکداری جمهوری اسلامی ایران در کمیسیون متبوعش خبر داد. به گزارش 
اعتبار به نقل از  خبرگزاری خانه ملت، گفت: نشست کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی برای بررسی مواد باقی مانده از طرح بانکداری جمهوری اسلامی 
در چندین جلسه فشرده کاری در مشهد مقدس برگزار شد. سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: گزارش کمیته پولی و بانکداری 
کمیسیون اقتصادی پیرامون طرح بانکداری جمهوری اسلامی ایران و لایحه اصلاح قانون پولی بانکی در این جلسات مورد بحث و بررسی قرار گرفت. وی تصریح 
کرد: گزارش مذکور مشتمل بر مقررات ناظر بر تاسیس و فعالیت بانک ها و سایر موسسات اعتباری، عملیات بانکی و مباحث شرعی مرتبط با آن و همچنین 
نظارت بر بانک ها و موسسات اعتباری و نحوه رسیدگی به تخلفات و مباحث مرتبط با حل و فصل، انحلال و ادغام بانک ها و موسسات اعتباری است. 
سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس یادآور شد: بررسی مواد طرح بانکداری جمهوری اسلامی ایران در کمیسیون اقتصادی پایان یافته و به زودی 

گزارش نهایی کمیسیون اقتصادی مجلس آماده می شود تا در صحن علنی مجلس مورد بررسی قرار بگیرد.

 اقدامات تأثیرگذار زیست محیطی فولاد مبارکه قابل تقدیر استخبر
 به گزارش خبرنگار فولاد، در جریان برگزاری 
در  شهرضا  مردم  نمایندۀ  نمایشگاه،  این 
مجلس شورای اسلامی نیز ضمن حضور در 
غرفة فولاد مبارکه و در دیدار با مدیران این 
شرکت گفت: اقدامات تأثیرگذار فولاد مبارکه 

در امور زیست محیطی قابل تقدیر است.
شرکت های  حضور  از  محمودی  سمیه 
بزرگ صنعتی کشور ازجمله فولاد مبارکه 
اقدامات  از  همچنین  و  نمایشگاه  این  در 
و  کرد  قدردانی  آن ها  زیست محیطی 
مهم حال حاضر  از موضوعات  یکی  افزود: 
اسلامی،  مجلس شورای  در  به ویژه  کشور، 

محیط زیست است.
وی با اشاره به جاری شدن سیل های اخیر 
کرد:  تصریح  کشور  جنوب  و  شمال  در 
رخدادهای  این  بهتر  مدیریت  با  می توان 
طبیعی، شرایطی مهیا کرد تا این تهدیدها 
به فرصت تبدیل شود و از آسیب رسیدن به 

محیط زیست هم جلوگیری گردد.
محمودی برپایی نمایشگاه های محیط زیست 
را راه و فرصتی مناسب برای دست یابی به 
راهکارهای کارآمد برای حفظ محیط زیست 

و طبیعت دانست.
اسلامی  شورای  مجلس  نمایندۀ  این 
و  محیط زیست  میان  بیشتر  هماهنگی 
صنعت را ضروری خواند و اظهار داشت: این 

علمی  براساس مطالعات  باید  هماهنگی ها 
موجود باشد تا صنعت بتواند ضمن رعایت 
با  پایدار،  توسعة  و  زیست محیطی  مسائل 
کمترین مشکل همچنان فعالیت اقتصادی 

داشته باشد.
وی بهره گیری از تکنولوژی های زیست محیطی 
به روز در خطوط تولید فولاد مبارکه، فضای 
و  این شرکت  سبز گسترده شده در سطح 
و  شهری  پساب های  بازچرخانی  و  تصفیه 
صنعتی به عنوان منابع آبی پایدار در این 
شرکت را ارزشمند خواند و گفت: حاصل این 
اقدامات زنده نگه داشتن صنعت و فضای سبز 

است که قابل تقدیر است.
 توجه به محیط  زیست در راستای 

مسئولیت های اجتماعی شرکت فولاد 
مبارکه است

ایرج ترابی، مدیر روابط عمومی شرکت  فولاد 
مبارکه نیز گفت: همه ساله در تدوین اهداف 
سالانه و استراتژی های بلندمدت این شرکت، 
حفظ محیط زیست و توجه مسئولیت های 
اجتماعی آن به عنوان یک اصل مدنظر قرار 

داده می شود.
وی با تأکید بر این که تمامی دستورالعمل ها 
و برنامه های زیست  محیطی شرکت همانند 
برنامه های تولید تا پایان هر سال لازم الاجرا 
راستای  در  مبارکه  فولاد  گفت:  هستند، 

قانون 1۶۰۰ هکتار فضای سبز در  اجرای 
سطح شرکت گسترانیده است.

مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه با تأکید 
بر این که آبیاری این میزان فضای سبز به 
خاطرنشان  می شود،  انجام  قطره ای  روش 
کرد: با توجه به بحران آب، برای آبیاری این 
میزان فضای سبز و همچنین برای تأمین نیاز 
آب صنعتی برخی واحدهای شرکت، طی 
قراردادی که با مدیریت آب و فاضلاب استان 
جمع آوری  شبکه  ایجاد  گردیده،  منعقد 
و  لنجان  شهرستان های  از  شهر  پساب 9 
مبارکه با سرمایه گذاری بالغ بر ۳2۰ میلیارد 
تومان در دستور کار قرار داد و خوشبختانه 
این پروژه که به نوعی ملی است اکنون در 
برخی بخش ها مورد بهره برداری قرار گرفته 

است.
پروژۀ  افزود:  خصوص  همین  در  وی 
همجوار،  شهرستان های  پساب  جمع آوری 
علاوه بر این که حدود ۳۰ درصد آب موردنیاز 
از  درعین حال  می کند،  تأمین  را  شرکت 
بستر زمین،  این پساب ها در  جاری شدن 
سفره های آب زیرزمینی و زاینده رود و بروز 

برخی بیماری ها جلو گیری می کند.
مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در بخش 
نگاه  از  کرد:  تصریح  خود  سخنان  پایانی 
موضوعات  مبارکه  فولاد  شرکت  مدیریت 

این  توجه  و  تولید  کیفی  و  کمی  افزایش 
شرکت به مقوله محیط زیست مانند دو ریل 
موازی در کنار هم قرار گرفته است. بدون 
فولاد  حرکتی  پیشران  و  لوکوموتیو  شک 
مبارکه همواره بر روی دو ریل افزایش کمی و 
کیفی تولید و توجه به مباحث زیست محیطی 

قادر به حرکت پایدار خواهد بود.
صرفه جویی در مصارف انرژی و آب 
و حرکت به سمت پسماند صفر از 

راهبردهای اصلی فولاد مبارکه است
محسن ستاری، رئیس محیط زیست شرکت 
فولاد مبارکه نیز با ارائة توضیحاتی دربارۀ 
مبارکه  فولاد  زیست محیطی  دستاوردهای 
تصریح کرد: شرکت فولاد مبارکه در حوزۀ 
صرفه جویی  محور  سه  بر  محیط زیست 
و  تصفیه  جمع آوری،  انرژی،  مصارف  در 
بازچرخانی پساب های شهری در صنعت و 
همچنین کاهش تولید ضایعات و حرکت به 

سمت پسماند صفر متمرکز شده است.
ستاری به اقدامات انجام شده در حوزۀ انرژی 
درخصوص  مطالعاتی  کرد:  بیان  و  اشاره 
گازهای خروجی  از  حرارتی  بازیابی  امکان 
انجام  نیروگاه  واحد  مشخصا  و  دودکش ها 
توسعة  مکانیسم  قالب  در  پروژه ای  و  شده 

پاک تعریف شده است.
وی با اشاره به ذهنیت اشتباهی که در مورد 
صنایع فولاد وجود دارد، تأکید کرد: اینکه 
فولاد صنعتی آلاینده است دیدگاهی مربوط 
به نیم قرن گذشته است و با تغییر رویکرد 
مدیران و طراحان واحدهای فولادی، امروز 
دوستدار  صنعتی  جهان  در  فولاد  صنعت 

محیط زیست است.
رئیس محیط زیست شرکت فولاد مبارکه با 
اشاره به اقدامات این شرکت در حوزۀ کاهش 
مصارف افزود: در این حوزه، شاخص مصارف 
هر ناحیه تعریف شده است. علاوه بر این، با 
تکمیل و توسعة سیستم های تصفیة پساب، 
مشخصا سیستم های مدرن تصفیة پساب 
مانند واحدهای RO شرکت فولاد مبارکه 
بازچرخانی  سهم  که  است  این  دنبال  به 
پساب های تصفیه شده را در خطوط تولیدی 

افزایش دهد.

حمید رضا فولادگر:

ضرورت آزادسازی سهام عدالت 

گفت وگو

رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی با بیان اینکه 
راهکارهای تحقق »رونق تولید« مورد بررسی قرار گرفت، 
گفت: برای تحقق این مهم باید به نحوی عمل شود که رونق 
تولید تنها به سخنرانی، برگزاری همایش محدود نشده و با 

انجام اقدامات عملی، تولید رونق پیدا کند. 
به گزارش به نقل از پایگاه خبری بازار سرمایه )سنا(، حمیدرضا 
در  ملی  تولید  از  حمایت  ویژه  کمیسیون  رئیس  فولادگر، 
گفت وگو با خبرگزاری خانه ملت، در تشریح نشست کمیسیون 
متبوعش، گفت: در نخستین دستور کار کمیسیون راهکارهای 
تحقق شعار سال یعنی »رونق تولید« مورد بررسی قرار گرفت. 
برای تحقق این مهم باید به گونه ای عمل شود که رونق تولید 
تنها به سخنرانی، برگزاری همایش، مصاحبه و... محدود نشده و 

با انجام اقدامات عملی، تولید رونق پیدا کند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
دفتر کسب و کار مرکز پژوهش ها گزارش مفصلی درباره 
راهکارهای موردنیاز برای رونق تولید ارائه کرد، افزود: به علت 
اهمیت موضوع مقرر شد؛ راهکارهای عملی تحقق رونق تولید 

در جلسات آینده کمیسیون مورد بررسی قرار گیرد.
 تصویب قوانین جدید یا اصلاح قوانین 

قبلی به منظور رونق تولید
وی اظهار کرد: مقرر شد برای تحقق رونق تولید کمیسیون 
ویژه حمایت از تولید ملی با برگزاری جلسات متعدد به بررسی 
راهکارهای عملی مهم بپردازد تا پس از بررسی قوانین مربوط، 

قوانین جدید تصویب یا قوانین قبلی اصلاح شود.
این نماینده مردم در مجلس دهم با بیان اینکه کمیسیون ویژه 
حمایت از تولید ملی راهکارهای عملی تحقق رونق تولید را 
بررسی می کند، خاطرنشان کرد: پس از برگزاری جلسات متعدد 
و تهیه گزارش نظارتی، در صورت نیاز و وجود خلأهای قانونی 

برای تحقق شعار رونق تولید قوانین جدید تصویب می شود.
فولادگر با اشاره به دومین دستور کار کمیسیون ویژه حمایت از 
تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل ۴۴ گفت: کمیسیون در دومین 

دستور کار خود لایحه سهام عدالت را مورد بررسی قرار داد.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه لایحه ی 
سهام عدالت در کارگروه های مختلف کمیسیون ویژه حمایت 
از تولید ملی بررسی شده است، ادامه داد: این گزارش ها در 
جلسه روز گذشته بررسی و ارزیابی شد اما جمع بندی نظرات 
درباره این لایحه به جلسه بعدی موکول شد چرا که لایحه 
دولت مبنی بر اصلاح ساختار سهام عدالت است و باید زمینه 

لازم برای مالکیت مردم نسبت به سهام عدالت فراهم شود.
وی تصریح کرد: براساس لایحه سهام عدالت، باید زمینه 
مشترک  صندوق های  تشکیل  با  سهام  این  آزادسازی 
فراهم شود.   )ETF( بورس  معامله در  قابل  سرمایه گذاری 
فلسفه سهام عدالت تمرین سهامداری توسط مردم است تا 

آنها بتوانند سرمایه گذاری کرده و ثروت تولید کنند.
کرد:  اظهار  ملی  تولید  از  حمایت  ویژه  کمیسیون  رئیس 
امیدوارم بررسی لایحه مربوط سهام عدالت در دو جلسه 

آینده کمیسیون به اتمام رسد.

محمدقاسمینژادمعاونبهبودتولیداتگیاهیسازمانجهادکشاورزیخوزستانگفت:درکمتراز۴8ساعتوجهگندموکلزایخریداریشدهازکشاورزانپرداخت
میشود.ویازآغازپرداختبهایگندمخریداریشدهازکشاورزاناستانخبردادواظهارکرد:تاکنون۲۰هزارتنگندمازکشاورزانشهرستانهایباوی،هندیجان،

رامشیروامیدیهخریداریشدهاست.
ویافزود:بهمدیرانجهادکشاورزیشهرستانهااعلامکردهایماسامیکشاورزانیراکهگندمازآنهاخریداریمیشوددراسرعوقتتحویلدهندتا
وجهگندموکلزایآنهاکمتراز۴8ساعتپرداختشود.قاسمینژادادامهداد:طبقبرآوردیکهصورتگرفتهتولید۲میلیونتنگندمدرسالزراعی
۹8-۹۷برایاستانپیشبینیشدولیباوجودسیلاباخیر۱۷۰هزارهکتارازمزارعزیرآبرفتوپیشبینیهاحاکیازتولیدیکمیلیونو۲۰۰

هزارتناست.

کاهش ۸۰۰ هزار تنی تولید گندم در خوزستان در اثر سیل
حجتاللهغلامیمعاونامورهماهنگیعمرانیاستانداریاصفهانگفت:درجلساتمدیریتبحرانخوزستاندربارهپروژهبهشتآبادصحبتوچندین
انتشاربرخیاخبارمبنیبرعدم باامضایاستاندارتهیهوبرایرییسجمهورارسالشد.ویدرباره نامهمفصلدربارهتصمیمگیریآبدرمقیاسملی
انتقالسیلابهاوآباضافیبهاصفهانگفت:کجسلیقگیبعضیهاستکهدررسانهبحرانایجادمیکنندومادرهمینشرایطچندیننامهمفصلدرباره
تصمیمگیریآبدرمقیاسملیباامضایاستاندارتهیهوبرایرییسجمهورارسالواجازهبرنامهریزیبرایانتقالخواستهشدکهزمینهتصمیمگیری
کلانباایناتفاقاتفراهمشدهاست.ویبابیاناینکهتصوردیگرانازاصفهانیکاستانبرخورداراست،افزود:خودمانمقصریموقتیهیئتهایمختلف
ازمناطقخوبشهربازدیدمیکنندوازمناطقحاشیهنشینوروستاهاومشکلاتبازدیدندارندایناستنباطوجوددارددرحالیکهدربسیاریازموضوعات

محروماستوبایدبهنمایشگذاشتهشود.

نامه استانداری اصفهان به رییس جمهور برای تعیین تکلیف پروژه بهشت آباد

حضور ذوب آهن اصفهان در نمایشگاه تخصصی صنعت ساختمان بغداد
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت سهامی  ذوب 
آهن اصفهان، نمایشگاه تخصصی صنعت ساختمان بغداد با 
حضور ۴5 شرکت ایرانی در محل نمایشگاه های بین المللی 
بغداد در تاریخ دوم اردیبهشت با حضور سفیر جمهوری 

اسلامی ایران در عراق و مقامات دولتی عراقی افتتاح شد.
ذوب آهن اصفهان بعنوان اولین و بزرگترین تولید کننده 
مقاطع ساختمانی در ایران و یکی از موفق ترین صادرکنندگان 
ایرانی در کشور عراق بر اساس استراتژی های بازاریابی و فروش، 

با برپایی غرفه ای در نمایشگاه مذکور حضوری فعال دارد.
در این نمایشگاه مجموعه کاملی از نمونه محصولات این 
شرکت بویژه انواع میلگرد، تیرآهن های ، ریل، تیرآهن های ، 
آرک، ناودانی و ... در معرض دید بازدیدکنندگان قرار گرفته 
است.با توجه به حضور مستمر و موثر ذوب آهن اصفهان در 
بازار عراق و خوشنام بودن کیفیت محصولات این شرکت ، 
شاهد حضور پر رونق مقامات و شرکت های دولتی ، مشتریان، 

تجار و سازندگان خصوصی عراقی در غرفه ذوب آهن اصفهان 
بودیم مسجدی سفیر جمهوری اسلامی ایران در عراق ضمن 
حضور در غرفه ذوب آهن و آشنایی با اهم دستاوردهای این 
شرکت ، عملکرد این شرکت را مثبت ارزیابی نمود. وی بر حضور 
مستمر در بازار عراق و بهره گیری از توانمندی ها و گسترش 
عرضه محصولات ذوب آهن در بازارهای کشور عراق تاکید کرد.
این مقام مسئول پس از طرح برخی مشکلات در بازار عراق 
توسط کارشناسان ذوب آهن اصفهان، قول پیگیری و ارائه 
راهکارهای لازم در این زمینه را داد.همچنین بهزاد ، رایزن 
بازرگانی ایران در عراق نیز در غرفه ذوب آهن ضمن برشمردن 
مزایای محصولات این شرکت نسبت به سایر رقبای حاضر در 
بازا عراق، توصیه هایی برای حضور بیشتر و موثر تر در بازار 
مذکور) خصوصا افتتاح دفتر ذوب آهن ( و قول همکاری کامل 
با ذوب آهن اصفهان برای تحقق این امر را ارائه نمود.علی فاخر 
السنافی رئیس اتحادیه پیمانکاران ساختمان عراق نیز از 

مهمترین بازدید کنندگان غرفه ذوب آهن بود و برای همکاری 
و تعامل بیشتر با ذوب آهن اصفهان و معرفی محصولات این 
شرکت به فعالان صنعت ساختمان عراق اعلام آمادگی کرد. 
یکی دیگر از رویدادهای این نمایشگاه بازدید اختصاصی مدیران 
شرکت انشائیه )شرکت تجارت مواد ساختمانی عراق( وابسته 
به وزارت بازرگانی عراق از غرفه ذوب آهن بود، عمار و سنان از 
مدیران این شرکت دولتی عراقی بودند که ضمن رضایت از 
کیفیت محصولات ذوب آهن اصفهان بر اساس تست های انجام 
شده آمادگی خود را برای تعامل و همکاری بیشتر برای ورود 
محصولات ذوب آهن به پروژه های دولتی کشور عراق که حجم 
گسترده ای از پروژه های کشور عراق می باشند را اعلام نمودند.

ادریس مدیرکل فنی وزارت صنایع و معادن عراق نیز ضمن 
بازدید از غرفه ذوب آهن اصفهان و آشنایی با محصولات و 
توانمندی های این شرکت ، در جریان شرایط کیفی محصولات 

ذوب آهن قرار گرفت.

هفته نامه اقتصادی ایران

پنجمین جشنواره نمایش سیمای آب ویژه مهدهای کودک و پیش 
دبستانی ها  با حضور بیش 185 کودک و دانش آموز و ۳2 مدیر و 
مربی مهد کودک  در خانه فرهنگ آب اصفهان برگزارشد رئیس 
خانه فرهنگ آب اصفهان در این جشنواره گفت: اینک خانه فرهنگ 
آب اصفهان نقش یک تسهیل گر فرهنگی را در امر آموزش مدیریت 
مصرف  ایفا می کند. درواقع تاسیس خانه فرهنگ آب که در نوع 
خود در کشور بی نظیر می باشد راهبرد فرهنگسازی را در مسیر 
واقعی خود قرار داده است. زهره تشیعی   به مشارکت فعال خانه 
فرهنگ آب پیرامون آموزش گروههای مختلف جامعه  اشاره 
کردوافزود: آموزش ضمن خدمت معلمان،آموزش مروجین مصرف 
آب ،برگزاری دوره های آموزش بانوان خانه دار ،برگزاری دوره های 
آموزشی ویژه بانوان شاغل،برگزاری دوره های آموزشی مصرف 
بهینه آب ویژه کارکنان شهرداری ها ،آموزش مدیریت مصرف آب 
در سطح مهد کودک ، پیش دبستانی و دبستانی استان اصفهان در 
دستورکارقرار گرفت در همین راستا طی برنامه های متنوع 
آموزشی از قبیل )شعر،داستان و انیمیشن با موضوع مصرف بهینه 
اب ( و کارگاههای آموزشی هنری )در قالب کلاس نقاشی و خمیر 
سازی(  راههای  استفاده درست از آب آموزش داده شد.وی هر 
رفتاری که در جامعه صورت می گیرد را باز تاب آموزش و فرهنگ 
آن جامعه برشمرد و خاطر نشا ن ساخت: یکی از اهداف خانه 
فرهنگ اب اموزش راهکارهای مصرف بهینه اب به گروه سنی 
مختلف بوده و تلاش بر این شده تا با رسوخ در بین دانش اموزان 
بتوان رعایت  الگوی مصرف و فرهنگ صحیح مصرف اب  را برای 
این دسته از گروه سنی نهادینه نمود. رئیس خانه فرهنگ آب 
اصفهان  افزود:با اقدامات و پیگیری های خانه فرهنگ آب با  اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان وسازمان بهزیستی و همچنین 
با به کارگیری مربیان مجرب هنری زمینه های فرهنگسازی در 

مهدکودک تا مقطع دبیرستان دردستور کارقرار دارد.

برگزاری پنجمین جشنواره نمایش 
سیمای آب ویژه مهدهای کودک و پیش 

دبستانی ها در خانه فرهنگ آب

انجمن  رئیس  سبحانی  بهرام 
تولیدکنندگان فولاد  تصریح کرد: در 
سال گذشته سیل بخشنامه هاي متعدد 
و متناقض و تعیین نرخ هاي مختلف 
براي ارز در معاملات حوزه کالایي، 
چالش هاي زیادي را براي تولیدکننده 
و مصرف کننده به وجود آورد و افزون بر 
این در آن مقطع، نوسانات ارزي به گونه 
اي بود که شاهد پرش نرخ دلار به بیش 

از چهار و حتي پنج هزار تومان بودیم و در نهایت دلار ۴2۰۰ توماني 
به عنوان نرخ پایه ارز اعلام شد. سپس تعیین نرخ ارز نیمایي و سنایي 
تولیدکنندگان و صنعتگران را با مشکل مواجه کرد و مشخص نبود 
قیمت گذاري کالاها در صنایع و تولیدات صنعتي باید بر مبناي کدام 
نرخ ارز در بازار داخلي و نیز بازارهاي خارجي صورت گیرد.سبحاني با 
بیان اینکه تعیین قیمت کالاها بر مبناي هر نرخ ارزي از دید 
تولیدکننده و مصرف کننده مزایا و معایب متفاوتي دارد، گفت: در 
مقطعي فعالان بخش تولیدي و اقتصادي کشور با صدور بخشنامه ها 
و ابلاغیه هاي متعدد و متناقضي مواجه بودند و تعدد این بخشنامه ها 
تولید را با ابهام و مشکلات زیادي رو به رو کرده بود و این شرایط 
تلاطمات زیادي را در قیمت ها در پي داشت.وي ادامه داد: در این 
شرایط نه تولیدکننده تکلیف خود را براي تامین نقدینگي و سرمایه 
در گردش موردنیاز تولید مي داند و نه مصرف کننده مي تواند براي 
تولید آتي خود برنامه ریزي کند؛ در نتیجه هر دو براي تثبیت قیمت 
ها در بازار صبر مي کنند که این شرایط منجر به بروز رکود در اقتصاد 
و تولیدات مي شود.این کارشناس ارشد بازار فولاد به حل مشکلات 
در نیمه دوم سال گذشته و پس از عبور از یک دوره فراز و نشیب اشاره 
کرد و گفت: در شش ماهه دوم سال 97 به کمک بورس کالا و با 
برداشتن سقف رقابت قیمت ها، سیستم تثبیت شده اي در بازارها 
حاکم شد و همه شیوه هاي قیمت گذاري به کانال اصلي معاملات 
کالایي یعني کشف قیمت در بورس کالا برگشت تا دوباره همانند 15 
سال گذشته و از زمان راه اندازي بورس، قیمت ها متناسب با عرضه 
و تقاضا و مبتني بر نظام بازار کشف شود.وي افزود: در این مقطع با 
اصلاح بخشنامه ها و ابلاغیه هاي صادره و نیز برداشتن سقف رقابت 
قیمت ها در بورس، روند معاملات به مسیر اصلي خود بازگشت.این 
مقام مسئول در انجمن فولاد تاکید کرد: در معاملات بورس، شفافیت 
حاکم است و در این بازار هر کالایي به صورت شفاف روي تابلو مي رود 
و خوشبختانه شرایط رقابتي در آن حاکم است؛ ضمن اینکه باید 
بپذیریم که وقتي هزینه هاي تولید یک کالا از جمله حقوق و دستمزد 
و هزینه مواد اولیه افزایش یافته، قیمت هاي فروش نیز باید متناسب 
با آن حرکت کند. چطور مي شود که هزینه تولید بالا رود؛ اما قیمت 
کالاها افزایش نیابد؛ بر همین اساس نمي توان گفت محصولي در 
بورس نباید رشد کند؛ بلکه اتفاقا اگر تمرکز بر ایجاد تعادل در حجم 
عرضه و تقاضا باشد، بورس کالا عاملي مهم در ثبات و تعادل بازار است.

به گفته سبحاني، سال 1۳98 نیز سال پر التهابي براي صنایع و 
واحدهاي تولیدي پیش بیني مي شود؛ به خصوص اینکه با توجه به 
تحریم هاي ظالمانه اي که بخش هاي مختلف از جمله صنعت فولاد 
را در گستره تحریم هاي بین المللي قرار داده است؛ از این رو، امسال 
براي فعالان واحدهاي تولیدي سال مهمي ارزیابي مي شود و قطعا 
مشکلاتي در تامین برخي مواد اولیه مورد نیاز براي تولیدات فولادي 
اما تامین آنها  الکترود گرافیتي وجود خواهد داشت؛  همچون 
غیرممکن نیست و تنها باید بررسي کرد تامین کالاهاي تحریم شده 
چگونه و با چه بهاي تمام شده اي انجام خواهد شد؛ چراکه همه 
تولیدکنندگان در تلاش هستند تا این قبیل محدودیت ها را به روش 
هاي مختلف دور زده و به تولید و اقتصاد ملي رونق ببخشند.وي 
حاکمیت نظام دستوري در قیمت ها را موجب بروز فجایع سال 
گذشته در مبادلات کالایي و مشکلات مشاهده شده پیش از راه اندازي 
بورس کالا دانست و با تاکید بر لزوم تقویت بورس و عدم دخالت در 
مکانیسم آن، گفت: نکته حائز اهمیت این است که با برقراري نظام 
دستوري قیمت ها، عده اي از رانت هاي احتمالي بهره مي برند و 
سرمایه ها به جاي رونق تولید و سرمایه گذاري در بخش واقعي اقتصاد 
به فعالیت هاي رانتي و سودجویي تزریق مي شود؛ این موارد نیز براي 
سال هاي دور نیست و همین چند ماه پیش یک بار تجربه شد؛ با این 
تفاسیر باید به منظور رونق تولید اجازه داد تا بورس رسالت خود را 
براي کشف واقعي قیمت ها و تنظیم بازار ایفا کند.سبحاني تاکید کرد: 
در سال رونق تولید به هیچ عنوان نباید سیاست قیمت گذاري 
دستوري اتخاذ شود در غیر این صورت همان اتفاق هاي سال قبل رقم 
مي خورد؛ بلکه باید با اعتقاد به مکانیسم بازار و کشف واقعي قیمت ها، 
عرضه و معامله محصولات را به بورس سپرد تا منابع و نقدینگي موجود 

در کشور، به سمت صنایع و واحدهاي تولیدي هدایت شود.

 سبحاني: در سال رونق تولید
 قیمت ها را دستوري نکنید

قسمت دوم

با حکم وزیر کشور و به پیشنهاد استاندار 
اصفهان،حیدر قاسمی به عنوان معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 

اصفهان منصوب شد
با حکم وزیر کشور و با پیشنهاد دکتر عباس رضایی، معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان منصوب شد.به پیشنهاد 
استاندار اصفهان و با حکم دکتر عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر 
کشور، حیدر قاسمی به سمت معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری اصفهان منصوب شد.در بخشی از این حکم آمده است: 
امید است ضمن تلاش در جهت ایجاد هماهنگی و تعامل با کلیه 
نهادها، سازمان ها و دستگاه های کشوری و لشگری استان و بهره 
گیری از استعدادها و توانمندی نیروهای لایق، دلسوز و کارآمد در 
تحقق برنامه ها و سیاست های دولت تدبیر و امید و وزارت متبوع 
و نیز خدمت رسانی هرچه بیشتر به مردم شریف استان موفق 
باشید.توفیق روز افزونتان را در پیروی از منویات رهبر معظم 
انقلاب اسلامی حضرت آیت ا.. العظمی خامنه ای "مدظله العالی" 
در جهت پیشبرد اهداف متعالی نظام مقدس جمهوری اسلامی 

ایران از درگاه پروردگار قادر متعال خواستارم .

 دیدار مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه و مدیر کل فرهنگ و ارشاد اصفهان، تأکید بر اهمیت اطلاع رسانی صحیح و به موقع 

در دیدار مدیر روابط عمومی فولاد 
مبارکه با مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
بر اهمیت  اسلامی استان اصفهان 
اطلاع رسانی صحیح و به موقع و لزوم 
تعامل هرچه بیشتر صنعـــت و حوزۀ 
فرهنــــگ تأکید شد.در این دیدار 
ایرج ترابی، مدیر روابط عمومی فولاد 
مبارکه ضمن برشمردن بخشی از 
اقدامات شرکت در حوزه فرهنگ و هنر 
رویکرد عمومی فولاد مبارکه در حوزه 
مسئولیت های اجتماعی را تشریح 

کرد.وی با اشاره به اقدامات زیست 
محیطی این شرکت عنوان کرد: امروز 
فولاد مبارکه با مصرف 2.7 لیتر آب 
برای تولید هر کیلو فولاد در بین 
فولادسازان جهان به یک نمونة سرآمد 
و الگو بدل شده است. مدیر روابط 
عمومی فولاد مبارکه افزود: در راستای 
اجتماعی  مسئولیت های  به  عمل 
شرکت اقدامات ارزنده ای در زمینه 
بازچرخانی آب و تأمین بخشی از آب 
طریق  از  تولید  خطوط  نیاز  مورد 

تصفیه پساب شهرهای مجاور صورت 
پذیرفته است که علاوه بر کمک به 
بهداشت ساکنان منطقه زمینه لازم 
برای عبور صنعت از بحران کمبود آب 
ادامه  است.در  نموده  فراهم  را 
حجت الاسلام والمسلمین محمدعلی 
انصاری، اطلاع رسانی در خصوص 
عملکرد صنعت را حائز اهمیت دانست 
و افزود: متاسفانه امروز در جامعه این 
طور مطرح شده است که فولاد را به 
عنوان یکی از صنایع آب بر می شناسند؛ 
این  در  صحیح  اطلاع رسانی  اما 
خصوص می تواند چنین شبهاتی را 
برطرف نماید.مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان اصفهان با اشاره به 
هنری شهرستان  فرهنگی  شرایط 
مبارکه گفت: ادارات فرهنگ و ارشاد 
گذار  سیاست   و  متولی  اسلامی 
در  هنری  فرهنگی  فعالیت های 

شهرستان هستند؛ اما در حوزه اجرا 
و  نهادها  سایر  با  همکاری  آماده 
دستگاه ها هستیم.همچنین در این 
رئیس  مهماندوست  رسول  دیدار 
اطلاعات وانتشارات فولاد مبارکه نیز با 
اشاره به نقش حمایتی شرکت فولاد 
مبارکه در حوزه رسانه ها گفت: این 
شرکت از ابتدای راه اندازی تا کنون 
شرکتی  عنوان  به  اینکه  بر  علاوه 
پاسخگو ی ایفای نقش کرده همواره در 
چارچوب مسئولیت های اجتماعی که 
برای خود تعریف نموده سعی کرده تا 
به حفظ و توسعه رسانه های کشور 
کمک کند.وی افزود: نقش تعاملی 
صنعت با رسانه در شرکت فولاد مبارکه 
به درستی تعریف شده است و این مهم 
برای بسیاری از مطبوعات منطقه و 
استان امکان ادامه فعالیت در تنگناها 

و شرایط دشوار را فراهم کرده است.

دیدار مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه و مدیر کل فرهنگ و ارشاد اصفهان، 
تأکید بر اهمیت اطلاع رسانی صحیح و به موقع



غلامرضا سلیمانی رییس کل بیمه مرکزی با اشاره به برخی از سختی های دوران دفاع مقدس گفت: با این تجربه، ما خیلی نگران وضعیت فعلی و تاثیر تحریم ها 
نیستیم و لیکن برنامه ریزی ها باید به گونه ای باشد که این وزارتخانه به عنوان مهم ترین دستگاه در مبارزه با تحریم، با حفظ انسجام و همگرایی، نقش خود را در صف 
اول مبارزه به خوبی ایفا کند.  وی در بخش دیگری از سخنانش با تاکید بر این نکته که مجموعه وزارت امور اقتصادی ودارایی، وظایف خطیری در برقراری آسایش و 

اطمینان به مردم دارد، گفت: عملکرد ما به عنوان کارکنان این وزارتخانه نباید به نارضایتی مردم منجرشود و ما وظیفه داریم مشکلات و مسایل خود را با رویکرد 
پیشگیرانه در درون مجموعه حل کنیم.  وی گفت: مقابله با فساد مستلزم نظارت است و نظارت نیز نیازمند اطلاعات و آمار با استفاده از امکانات نرم افزاری 
و سخت افزاری است و پیش نیاز این موضوع، تخصص و تعهد حرفه ای در همه زمینه هاست؛ با این رویکرد همه مدیران مرتبط برای نظارت مطلوبتر، به 

اطلاعات و آموزش نیازمندند. وی با اشاره به موضوع احقاق حق مردم در همه زمینه ها گفت: چگونگی ارائه خدمت به مردم همیشه باید ارزیابی و بازنگری 
شود چرا که ازطریق این ارزیابی های میدانی است که میزان رضایت مندی مردم از خدمت ارائه شده مشخص می شود.

بانک مرکزی با تمام توان متناسب با شرایط اقتصادی، ارز 
و نقدینگی واحدهای تولیدی را تامین می کند. به گزارش 
بانک مرکزی، عبدالناصر  روابط عمومی  از  نقل  به  اعتبار 
فعالان  از  و جمعی  اصفهان  استاندار  با  دیدار  در  همتی، 
اقتصادی و تولیدکنندگان این استان،  مسائل و مشکلات 
و  صادرات  اولیه،  مواد  تامین  و  واردات  تولید،  به  مربوط 
موضوع نقدینگی و مسائل آنها با بانک ها را مورد بحث و 
بررسی قرار داد. دکتر همتی، رئیس کل بانک مرکزی، ضمن 
تشریح سیاست های بانک مرکزی برای ایجاد رونق در تولید 
و تامین ارز مورد نیاز واحدهای تولید ی ابراز امیدواری کرد؛ 
گسترش صادرات غیرنفتی و نیز توافقاتی که با کشورهای 
همسایه و شرکای تجاری انجام شده است باعث می شود 
تامین  مطلوب  نحو  به  کشور  تولیدی  واحدهای  نیازهای 
شود. رییس شورای پول و اعتبار تاکید کرد که بانک مرکزی 
با تمام توان تلاش خواهد کرد روند تامین ارز و نقدینگی 

واحدهای تولیدی متناسب با شرایط اقتصادی انجام شود.
 نکات رئیس کل بانک مرکزی بعد از 
لغو معافیت های تحریم نفت ایران

به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، دکتر همتی در یادداشتی 
به بیان چند نکته بعد از لغو معافیت های تحریم نفت ایران 

پرداخت که به شرح زیر است:
1.  توهم برهم خوردن بازار ارز و ملتهب شدن آن، که مدام از آن 
صحبت می شد، با مدیریت بانک مرکزی و اشراف آن بر بازار ارز، 

برای چندمین بار رفع گردید.
2.    صفر کردن صادرات نفت نیز توهم است ولی هر مقدار کاهش 
در صادرات نفت و معادل ریالی درآمد دولت باید به فوریت از 
طریق صرفه جویی و کاهش هزینه ها و یا جبران آن از طریق 

سایر درآمدها و یارانه های پنهان به فوریت جبران شود.
۳. صادرات غیرنفتی باید بیش از گذشته تشویق شود. بانک 
مرکزی سیاست های ارزی خود را در راستای تشویق بیشتر 
صادرکنندگان به برگرداندن ارز خود به چرخه اقتصاد، تدوین 

خواهد کرد.
۴. همانگونه که قبلا تاکید کردم امسال برای کشور سالی 
سرنوشت ساز است، لذا بایستی سیاست های اقتصادی و نحوه 
اداره کشور بر اساس اداره مطلوب این جنگ اقتصادی و کاهش 
فشار به مردم طراحی و به اجرا درآید. بایستی همه دولت را در 

نیل به موفقیت یاری کنند.

هفته نامه اقتصادی ایران
بانک و بیمه

www.etebar.net
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رییس کل بیمه مرکزی در جمع مدیران حراست 

مجموعه وزارت امور اقتصادی و دارایی:

رمز گذشتن از تحريم ها 
وحدت و انسجام 
عملکردی است

خبر
رییس کل بانک مرکزی:

 ارز و نقدینگی واحدهای تولیدی 
تأمین می شود

انتخاباعضااصلیوعلیالبدلهیاتمدیره،۲۲/۰۲/۹8ساعت۱۴درسالن بادستورجلسه مجمععمومیعادیبهطورفوقالعادهبانکخاورمیانه
همایشمجموعهفرهنگیورزشیتلاشبهآدرس:تهران،خیابانولیعصر،نرسیدهبهچهارراهشهیدچمران)پارکوی(برگزارخواهدشد.پیروآگهیرسمی
هیاتمدیرهودعوتاینهیاتازکلیهسهامدارانبانکخاورمیانهبرایشرکتدرمجمعبهاطلاعکلیهسهامدارانبانکخاورمیانهمیرساند،سهامداران
ویاوکلایقانونیآنانبرایشرکتدراینمجمعمیتوانندبادردستداشتنکارتشناساییمعتبربرایدریافتبرگهورودبهجلسهدرساعاتاداری
روزشنبهمورخ۲۱/۰۲/۹8بهآدرسدفترمرکزیبانکواقعدر:تهران،خیاباناحمدقصیر)بخارست(،خیابانپنجم،شماره۲،نیمطبقهاول،واحدامور
سهاممراجعهنمایند.همچنینبهاطلاعسهامداراناشخاصحقوقیمیرساند؛همراهداشتناصلکارتملیبرایسهامدارانیاوکلایانمایندگانقانونی

آنهاوهمچنینمعرفینامهدرسربرگهمراهبامهروامضامجازشرکتبراینمایندگاناشخاصحقوقیالزامیاست.

برگزاری مجمع برای انتخاب اعضا اصلی و علی البدل هیات مدیره بانک خاورمیانه
باحضورمسعودسلطانیفروزیرورزشوجوانانازطرحهایاشتغالزاییکهبامشارکتبانکقرضالحسنهرسالتدرپنجاستانکرمان،کرمانشاه،خوزستان،
اصفهانوخراسانرضویصورتگرفته،رونماییشد.دراینمراسمکهباحضورمعاونینوزارتورزشوجوانان،مدیرعاملبانکقرضالحسنهرسالت،مدیرعامل
صندوقکارآفرینیامیدوجمعیازنمایندگانمجلسدرمحلوزارتورزشوجوانانبرگزارشد،ازطریقویدئوکنفرانسازاینطرحهادردوحوزهدامپروریو
پوشاکرونماییشد.مدیرعاملبانکقرضالحسنهرسالتدراینمراسمگفت:درحوزهاشتغالاعتقادمادرایناستکهباتزریقپول،کارایجادنمیشودبلکه
برایاینمهمبایدساختاریمناسبتعریفوطراحیشود.مانیزپیرومنویاتمقاممعظمرهبریمبنیبراقتصادمقاومتی،تولیدداخلیوایجاداشتغالخردرادر
دستورکارقراردادهایم.محمدحسینحسینزادهبابیاناینکهاعتقادداریمبانکبهتنهاییدرحوزهاشتغالکارسازنخواهدبود،افزود:درهمینراستاساختاریبه

نامشبکهتوسعهاجتماعیرسالتطراحیشد.

رونمایی از طرح های اشتغالزایی با مشارکت بانک قرض الحسنه رسالت

بانک ملی ایران با استراتژی مدون به سوی اهداف بلند مدت 
محمد رضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران با تاکید بر 

این که این بانک استراتژی مدون و تعریف شده دارد و با برنامه ریزی دقیق 
به سوی اهداف بلند مدت خود حرکت می کند؛ گفت: ارزیابی عملکرد سال 
گذشته بانک نشان می دهد که وضعیت ما مطلوب است و در سال جاری 
بهتر نیز خواهد شــد.   به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، وی در 
همایش بررسی عملکرد سال 97 و تبیین برنامه های راهبردی سال جاری 
بانــک ملی ایران که امروز با حضور اعضای هیات مدیره و مدیران ارشــد 
برگزار شد، با تاکید بر این که تحریم های آمریکا علیه کشور و نظام بانکی 
آثار منفی چندانی به همراه نخواهد داشت؛ ادامه داد: تنها آمریکاست که ما 
را تحریم کرده است، در حالی که همکاری ما با سایر کشورهای دنیا ادامه 
دارد.به گفته وی، عملکرد واحدهای خارجی بانک ملی ایران کاملا مطلوب 
است و این روند در سال جاری نیز ادامه خواهد یافت.ایشان با اشاره به این 
که ســود و زیان همه واحدهای بانک باید در اولویت رسیدگی مسئولان 
باشــد، ادامه داد: همه کارکنان بانک باید به سوددهی واحد خود حساس 

باشند و این موضوع را در اولویت امور خود قرار دهند.

طرح طراوت دو بخش عرضه و تقاضا را مورد حمایت قرار می دهد
پرویز مقدسی رئیس هیئت مدیره بانک صادرات ایران گفت: طرح 

»طراوت« به عنوان جدیدترین خدمت به زنجیره تولید تا مصرف، هر دو بخش 
عرضه و تقاضا را مورد حمایت قرار می دهد. وی افزود: با تحقق افزایش سرمایه 
و استفاده از ظرفیت های ایجاد شده در سال »رونق تولید«، بانک صادرات ایران 
ضمن حمایت از بخشــهای مختلف اقتصادی، امکان پرداخت سود مناسب به 
ســهامداران خود را خواهد داشت.ایشان خاطرنشان کرد: بانک صادرات ایران از 
فرصت مناسب ایجاد شده در این نمایشگاه برای عرضه تمامی ظرفیت های خود 
در راستای خدمت به اقتصاد کشــور استفاده خواهد کرد.وی اظهار کرد: بانک 
صادرات ایران در حوزه پرداخت های الکترونیک با ارائه اپلیکیشــن » صاپ« به 
عنوان کامل ترین نرم افزار پرداخت، شرایط مناسبی را برای استفاده مشتریان و 
عموم هموطنان فراهم کرده است. ایشان اظهار داشتند: شرکتهای ابزاری بانک 
نیز هم راستا با اهداف کلان بانک خدمات متنوعی را تدارک دیده اند. وی تاکید 
کرد: نتایج به دست آمده از تلاش های صورت گرفته در سال 97 و مجموعه 
برنامه های راهبردی بانک در سال جاری موجب خواهد شد تا این بانک به 

جایگاه مناسب هم در بازار سرمایه و هم در اقتصاد کشور ارتقاء یابد.

ارایه محصولات و خدمات متمایز و ویژه بانک پارسیان در فاینکس 2۰۱۹

بانک پارسیان وگروه مالی پارسیان با حضور و مشارکتی 
گســترده در دوازدهمین نمایشــگاه بورس، بانک و بیمه در سالن شماره 
۳8–، غرفــه29، آخرین محصولات و خدمات ویــژه و متمایز خود را به 

بازدیدکنندگان عرضه می کند.
در این نمایشگاه کارشناسان بانک و شرکت های بیمه امین و کارگزاری، 
ضمن پاسخگویی به پرسش های مختلف بازدیدکنندگان، به معرفی آخرین 

محصولات و دستاوردهای خود می پردازند.
همچنین شــرکت کارگزاری بانک پارسیان نیز در راستای فرهنگ سازی 
و آموزش و معرفی آخرین دســتاوردهای بازار سرمایه کلاس های آموزش 
بازارهای مالی و ســهام را برگزار و به معرفی خدمات گوناگون خود برای 

بازدیدکنندگان می پردازد.
دوازدهمین نمایشــگاه بین المللی بورس، بانک و بیمه )فاینکس 2۰19( 
از دوم تا پنجم اردیبهشــت با حضور بیش از ۳2۰ شرکت و نهاد در محل 

دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران دایر است

اسامی برندگان دو هفته آخر جشنواره همراه بانک تجارت اعلام شد

به گزارش اعتبار به نقــل روابط عمومی بانک تجارت، 
مراســم قرعه کشی ششمین و هفتمین هفته جشنواره همراه بانک 
تجارت روز سه شنبه بیســتم فروردین ماه به صورت پخش زنده از 
طریق صفحه مجازی اینســتاگرام این بانک پخش شــد و برندگان 
جوایز این قرعه کشــی شامل، 2۰ جایزه 1۰میلیون ریالی و ۳۰ بن 
خرید 5 میلیون ریالی دیجی کالا به قید قرعه با اســتفاده از گوی و 
گردونه مشخص شد.برنامه زمان بندی قرعه کشی سه جایزه بزرگ 
یک میلیارد ریالی این جشنواره نیز به زودی از طریق سایت رسمی 
بانک تجارت اعلام می شود.اســامی برندگان جوایز هفته های ششم 
و هفتم قرعه کشی جشــنواره همراه بانک در پایگاه اینترنتی بانک 
تجارت به نشانی www.tejaratbank.ir قابل مشاهده است و در 
راستای اجرای مفاد ماده 5 بخشنامه ۶9۳8۳ بانک مرکزی جمهوری 
اســلامی ایران مورخ 2۰ خرداد 1۳9۴ ، نرخ حق الوکاله ســپرده های 
سرمایه گذاری مدت دار ریالی بانک تجارت برای سال 1۳98 معادل سه 

درصد تعیین و اعلام شد.

تامین مالی مهمترین پارامتر اجرای پروژه ها

ابوالقاسم رحیمی انارکی رییس هیأت مدیره و مدیرعامل بانک 
مسکن با بیان اینکه تهیه بسته رونق بخش مسکن در مراحل پایانی قرار دارد 
و هفته آینده رونمایی می شود، تدوین روش های متنوع تامین مالی را یکی 
از مهمترین شاخص های این بســته عنوان کرد. وی در مراسم افتتاح پروژه 
صندوق سرمایه گذاری زمین و ســاختمان شمالغرب تحت عنوان »نرگس 
رشدیه تبریز« با اشاره به ظرفیت های صنعت ساخت و ساز در شرایط فعلی 
اقتصادی گفت: تولید مسکن به عنوان حوزه ای که می تواند به اقتصاد کشور 
کمک کند، شناخته شده است. مستحضر هستید که تقریبا از یکسال پیش 
به دلیل تحریم های آمریکا در شرایط ویژه اقتصادی خاص قرار گرفتیم و این 
فشارها نشانه این است که وارد یک نبرد اقتصادی تمام عیار با آمریکا شدیم. 
وی افزود: بنابراین برای اینکه ما بتوانیم این شرایط را در کشور عبور کنیم باید 
از تمامی پتانسیل های داخلی که به تحریم ها وابسته نیستند، استفاده کنیم. 
وی گفت: یکی از بخش هایی که واجد این شــرایط است و کمترین تاثیر را 
می تواند از تحریم ها به خود ببیند حوزه مسکن و ساختمان است که تمام 
نهاده های آن در داخل موجود است و می تواند نیازهای داخلی را فراهم کند.

مراسم تجلیل از جانبازان و ایثارگران هشت سال دفاع مقدس

به مناســبت پاسداشــت مقام شــامخ و والای جانبازان و 
ایثارگران نیک سرشــت هشت سال دفاع مقدس و همزمان با هفته ایثار، 
مراسم تجلیل از جانبازان جان برکف ایران اسلامی با حمایت بانک حکمت 

ایرانیان در محل پادگان شهید خضرایی برگزار شد.
 به گزارش اعتبــار به نقل از روابط عمومی بانک حکمت ایرانیان، در این 
مراسم که با حضور جانبازان و ایثارگران هشت سال دفاع مقدس در محل 
ســالن نهم دی با حضور چهره های کشــوری و لشکری برگزار شد. امیر 
بقایی مشاور فرماندهی معظم کل قوا در امور نیروی هوایی، مجید شیخیان 
مدیر سایت اطلاع رسانی شهدای ارتش، دکتر دلیری جانباز و فرزند شهید 
دلیری، در راســتای فرهنگ ایثار و شهادت برای حضار سخنرانی کردند. 

سپس کلیپی از زندگینامه حضرت ابوالفضل )ع( پخش شد.
بر اساس این گزارش، پایان پخش این مراسم که با حمایت بانک حکمت 
ایرانیان برگزار شد، تجلیل از جانبازان، ایثارگران و مروجین فرهنگ ایثار و 
شــهادت بود که در بخش مروجین فرهنگ ایثار و شهادت از دکتر عباس 

عسکرزاده مدیرعامل بانک حکمت ایرانیان نیز تجلیل به عمل آمد.

کسب جایگاه نخست اعطاي تسهیلات در قالب طرح رونق تولید

مدیرعامل بانک صنعت و معدن عنوان داشت: این بانک در دو 
سال متوالي موفق به کسب جایگاه نخست اعطاي تسهیلات در قالب طرح 
رونق تولید در استان فارس شد. به گزارش پایگاه اطلاع رساني بانک صنعت 
و معدن، حســین مهري رییس هیأت مدیره و مدیرعامل این بانک که به 
اتفاق هیأت همراه به اســتان فارس سفر کرده است، صبح امروز در نشست 
با استاندار و مدیران استاني مرتبط با بخش تولید در این استان، ضمن بیان 
مطلب فوق اظهار داشت: این بانک پیوسته در خدمت رسانی به صنعتگران 
و معدنکاران از هیچگونه تلاشی مضایقه نکرده و همواره در راستای سیاست 
های دولت و به عنوان بازوی اقتصادی آنها عمل نموده و امیدواریم در سال 
جاري نیز که سال رونق تولید نام گرفته بیش از پیش به این وظیفه اهتمام 
ورزیم.مهري خاطرنشان کرد: اولویت نخست ما تأمین مالي واحدهایي است 
که براي ادامه تولید به تسهیلات سرمایه در گردش نیاز دارند، در مرحله بعد 
واحدهاي ایجادي که پیشرفت فیزیکي بالاتري دارند و همچنین طرح هاي 

توسعه اي واحدهاي فعال موجود از اولویت پرداخت برخوردارند.

برنامه صدور رمز یکبار مصرف در بانک سرمایه بروزرسانی شد

به منظور تکمیل زنجیره خدمات بانکی و افزایش امنیت حساب 
کاربــران، امکان صدور رمز دوم یکبار مصرف کارت های بانک ســرمایه از طریق 
»برنامک رمزساز بانک سرمایه« فراهم شد.به گزارش روابط عمومی بانک سرمایه، 
به منظور افزایش امنیت حساب کاربران، امکان صدور رمز دوم یکبار مصرف کارت 
های بانک ســرمایه از طریق »برنامک رمزساز بانک سرمایه« فراهم شد.برنامک 
 IOS رمزســاز قابلیت نصب بر روی گوشــی های دارای سیستم عامل اندروید و
را دارد و مشــتریان ارجمند می توانند با مراجعه حضوری به یکی از شعب بانک 
سرمایه درخواست خود را مبنی بر فعال سازی اپلیکیشن صدور رمز یکبار مصرف 
ارائه دهند و ســپس با دانلــود این برنامک و فعالســازی آن مطابق با راهنمای 
فعالسازی، حسب نیاز و ضرورت رمز دوم یکبار مصرف دریافت نمایند.این گزارش 
می افزاید برنامک رمزســاز ســرمایه پیش از این برای تولید رمز پویای ورود به 
اینترنت بانک فعال و عملیاتی شــده بود و در بروزرسانی اخیر این برنامه، امکان 
استفاده از آن به صورت همزمان جهت تولید »رمز پویای ورود به اینترنت بانک« و 
»رمز دوم پویای کارت های سرمایه« با اضافه شدن منوی مجزا فراهم شده است.

رقابت هاي لیگ نوین  و جوایز 2۰۰ میلیون ریالي

با برگزاري مراســم قرعه کشي، ســه برنده خوش شانس جوایز 2۰۰ 
میلیون ریالي آخرین ماه جشنواره لیگ نوین شرکت پرداخت نوین مشخص شدند.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومي بانک اقتصادنوین، پس از گذشــت سه ماه 
از جشــنواره )لیگ نوین( و پایان مهلت کســب امتیاز توسط پذیرندگان پایانه هاي 
فروشگاهي شرکت پرداخت نوین، برندگان ماهانه سومین و آخرین دوره قرعه کشي 
این رقابت ها - که موفق به کســب حداقل ۶۰۰ امتیاز در طول دوره شــده بودند - 
مشخص شدند.  بر این اساس خانم ساره لحیم چي از ساري و آقایان علیرضا فروغي 
از تهران و مجتبي جعفري از کرج، جوایز 2۰۰ میلیون ریالي دوره سوم این جشنواره 
را از آن خود کردند.همچنین بر اساس اعلام شرکت پرداخت نوین، قرعه  کشي بزرگ 
و پایاني این جشــنواره بین پذیرندگاني که طي سه ماه برگزاري رقابت ها موفق به 
کســب حداقل چهار هزار و 5۰۰ امتیاز شده اند به زودي برگزار و برندگان سه جایزه 
ویژه یک میلیارد ریالي به قید قرعه انتخاب خواهند شد.پذیرندگان محترم مي توانند 
براي آگاهي از اخبار جشــنواره و کسب اطلاعات بیشتر به وب گاه شرکت پرداخت 
نوین به آدرس pna.co.ir مراجعه یا با کارشناسان مرکز 2۴ ساعته امداد پذیرندگان 

این شرکت به شماره ۴8۰۰۶-۰21 تماس بگیرند.

عملکرد بی سابقه بانک در حوزه وصول مطالبات در سال ۱۳۹7

ســید ضیاء ایمانی )مدیر عامل بانک مهر اقتصــاد( گفت: به حول 
و قوه الهی و پیگیری های بی وقفه و خالصانه همکاران پر تلاش بانک برای نخســتین 
باردرتاریخ فعالیت بانک شاهد موفقیتهای چشمگیری در مدیریت بهینه مطالبات در 
سال 1۳97 بودیم به طوری که موفق شدیم در 17 استان بودجه فراتر از انتظار را محقق 
نماییم و در 9 استان نیز به بودجه های در حد انتظار و واقع بینانه دست یابیم. مدیر عامل 
بانک خاطر نشان کرد: کسب این دستاورد مهم با استفاده از ابزارهایی چون دستورالعمل 
نسیم مهر در شرایطی محقق شد که مردم در سال گذشته به لحاظ اقتصادی با مشکلات 
متعددی مواجه بوده و به تبع آن شبکه بانکی کشور با افزایش مطالبات غیرجاری رو به 
رو بود.وی تصریح کرد: بررسی های صورت گرفته بیانگر این موضوع است که علیرغم 
رشد حجم تسهیلات هر ساله و ورود پرونده های جدید به دامنه مطالبات غیرجاری، با 
لحاظ میانگین رشد طبیعی مطالبات غیرجاری در سنوات قبل )مبلغ 2.۳17 میلیارد 
ریال( طبیعتا مبلغ مطالبات در پایان سال 1۳97 می بایست حداقل به عدد ۳۰.۳۶۰ 
میلیارد ریال می رسید که نه تنها این موضوع رخ نداده، بلکه مبلغ 1.858 میلیارد ریال 
نیز نسبت به ابتدای سال 1۳9۶ و مبلغ 819 میلیارد ریال نسبت به سال 1۳95 کاهش 

داشتیم که رکوردی جدید برای بانک محسوب می گردد.

انتصاب جدید در شعبه خراسان رضوی

دکتــر تقی نتاج مدیرعامل بانک در ســخنانی با اشــاره به 
فرمایشــات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در نامگذاری سال جاری 
بــه نام رونق تولید بر ضرورت تحول عمومی در جامعه و حرکت از مصرف 
گرایی به تولید محوری و بالفعل کردن ظرفیت های انسانی ، جغرافیایی و 
طبیعی تأکید کرد. وی هم چنین در تشریح ابعاد برنامه اصلاح نظام بانکی 
از این برنامه  به عنوان یک ضرورت حیاتی یاد کرد که بر سالم سازی حجم 
نقدینگی با محوریت بانک مرکزی متمرکز است.مدیرعامل بانک قوامین در 
ادامه سخنان خود سه فوریت در اصلاح نظام بانکی را حتمیت ، قطعیت و 
سرعت در انجام این برنامه استراتژیک دانست و خاطر نشان کرد : این برنامه 
اصلاحی یک مصلحت الزامی بزرگ تر برای کشور و اقتصاد ملی به همراه 
خواهد آورد.وی همچنین وابســتگی اقتصاد کشور به نفت و دلاریزه بودن 
اقتصاد بین المللی را از جمله مشکلات اقتصادی موجود در کشور خواند و بر 
ضرورت توسعه روابط عزتمند با همه کشور ها و شکستن استعمار آمریکایی 
تأکید کرد. شایان ذکر است علیرضا جاوید پیش از این به عنوان جانشین 

مدیریت شعب استان خراسان رضوی مشغول به فعالیت بوده است.

اختصاص شش هزار میلیارد ریال تسهیلات ارزان قیمت پنج ساله

طرح تسهیلاتی صبا و تندیس برای معرفی به مشتریان

تهرانفــر مدیر عامــل بانک کارآفریــن، طی ســخنانی بر ضرورت 
مشــتری مداری تأکید و تصریح کرد: ما مشــتریان بسیار خوب و ارزشمندی داریم 
که علیرغم مشــکلات اقتصادی موجود و رقابت بانک ها برای جذب مشتریان، بانک 
کارآفریــن را برگزیده اند و آن را بانک خودشــان می دانند.وی افزود: در فرصت های 
پیش  آمده، بنده در دیدار و گفتگو با مشــتریان، وفاداری و علاقه آنان را نســبت به 
بانک مشــاهده کرده ام. برخی از آنان با دلسوزی و از سر علاقه پیشنهادها و نظرات 
و مشــکلات خود را برای بهبود امور بانک مطرح می کنند. این مســئله نشانگر آن 
اســت که بانک کارآفرین خانواده بزرگی اعم از کارکنان و مشتریان دارد که در کنار 
یکدیگر تلاش می کنند بانک در عالی ترین و بهترین ســطح ممکن قرار بگیرد. وی 
در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به رویکرد بانک مبنی بر تنوع بخشی به سبد 
اعطای تســهیلات خرد تصریح کرد: اعطای تسهیلات خرد در دستور کار بانک قرار 
دارد. در همین راستا چندین طرح تسهیلاتی از جمله صبا و تندیس برای معرفی به 
مشتریان به شعب بانک ابلاغ  شده است که امیدوار هستیم این طرح ها با راهنمایی ها 

و توضیحات مدیران و پرسنل شعب از سوی مشتریان مورد استقبال قرار بگیرند.

راه اندازی سامانه جامع بانکی مبتنی بر دانش بومی و ملی »امید«

محمد کاظم چقازردی مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره بانک سپه در 
گردهمایی افتتاحیه طرح بانکداری متمرکز گفت: طرح توسعه بانکدار متمرکز در قالب 
ســامانه جامع بانکی امید باید در زمان بندی تعیین شده و متناسب با نیازهای شبکه 
شــعب بانک عملیاتی شود. وی به دو مأموریت اصلی تعیین شده برای بانک سپه در 
سال جاری اشاره کرد و افزود: حمایت از رونق تولید برای کمک به تحقق اهداف شعار 
سال مطرح شــده از سوی مقام معظم رهبری و انجام صحیح و به موقع فرآیند ادغام 
بانک های وابسته به نیروهای مسلح در بانک سپه دو مأموریت اصلی بانک در ابتدای 
امســال تعیین شد.ضمن اشاره به اهمیت بالای اجرای طرح جامع بانکداری متمرکز 
در بانک سپه، تصریح کرد: استقرار نرم افزار این سامانه به صورت اصولی و طبق برنامه 
زمان بندی انجام شده به عنوان سومین مأموریت اصلی بانک سپه در سال جاری تعیین 
می شود. مدیرعامل بانک به سابقه درخشان این بانک در حوزه عرضه محصولات جدید 
و ارائه خدمات نوین بانکی طی سالیان متمادی اشاره کرد و گفت: این بانک با تکیه بر 
تجارب نیروی انسانی متعهد و متخصص و قدمت طولانی، سال ها باعرضه محصولات 
نوآورانه به عنوان بانک پیشرو در کشور مطرح بود و بسیاری از خدمات رسانی بانک سپه 

در حوزه بانکداری مبنی بر فناوری اطلاعات به چندین دهه قبل برمی گردد.

بانک گردشگری حامی جشنواره تئاتر کشور شد

رضا آقا بابایی معــاون برنامه ریزی و فنــاوری اطلاعات بانک 
گردشگری گفت : تئاتر زیر بنای هنری کشور و نمایانگر آداب و رسوم و فرهنگ 
به شــمار می رود و در واقع حمایت از تئاتر حمایت از فرهنگ کشــور است.

آقا بابایی در خصوص چگونگی حضور بانک گردشــگری در این رویداد خاطر 
نشان کرد: بانک گردشگری در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی خود 
در این رویداد شرکت کرده و خوشحالیم که توانستیم قدم مثبتی در راستای 
حمایت از تئاتر انجام دهیم و امیدواریم که با این حرکت اهمیت و ارزش تئاتر 
مشخص شود.در این نشست همچنین محمود رضا رحیمی دبیر جشنواره تئاتر 
یادآور شد: امسال چراغ برگزاری جشنواره را بانک گردشگری روشن کرده است 
و حمایت اصلی را مدیون آنها هســتیم. وی در ادامه افزود: کمک های بانک 
گردشــگری به بچه های تئاتر خیابانی و دیگر گروه ها پرداخت شــده است. 
همچنین با این حمایت ها کتاب منتشــر کرده ایم و قرار اســت عکس ها و 
پوسترها و نیازهای انجمن هایمان را در قالب یک کتاب منتشر کینم. این بانک 

اولین بار است که قدمی در حوزه تئاتر برمی دارد که از آنها بسیار ممنونم.

 بانک آینده، ۶ )شــش(هزار میلیارد ریال اعتبار ویژه برای 
اعطای تســهیلات در مناطق ســیل زده، در قالب بسته اعتباری خدمت، 

تخصیص داد.
بانک آینده، به منظور تحقق بخشی از مسئولیت های اجتماعی خود و در 
راســتای جبران بخشی از آلام خسارت های مادی وارده به سیل زدگان در 
۶ اســتان لرستان، گلستان، خوزســتان، ایلام، فارس و کهگیلویه و بویر 
احمد، اعطای تسهیلات ارزان قیمت با شرایط ویژه در قالب »بسته اعتباری 
خدمت«، در نظر گرفته اســت.این بســته اعتباری خدمت ۶ )شش(هزار 
میلیارد ریالی برای تأمین مالی آســیب دیدگان از سیل فروردین ماه سال 
1۳98، بابت تعمیر و بازسازی منازل مسکونی یا محل کار و خرید وسایل و 
ملزومات زندگی اختصاص داده شده  است.سقف این تسهیلات برای انجام 
تعمیرات و بازســازی 5۰۰ )پانصد( میلیــون ریال و برای خرید ملزومات 
زندگی حداکثر ۳۰۰ )سیصد( میلیون ریال، با نرخ سود 12 )دوازده( درصد 
و با 12 ماه دوره تنفس است و بازپرداخت آن در اقساط ۴8 ماهه و جمعاٌ 

5 سال، پیش بینی شده است.

امضای تفاهم نامه کارآفرینی »طرح کاشف« 
بیمه ایران در آخرین روز نمایشگاه فاینکس

 تفاهم نامه همکاری مشترک میان شرکت کارآفرین شایسته 
فردا وابسته به دانشگاه تهران، به عنوان طراح و مجری طرح 
کاشف با بیمه ایران در آخرین روز دوازدهمین دوره نمایشگاه 
بین المللی بورس، بانک و بیمه فاینکس2۰19 امضاء شد.   هدف 
از امضای این تفاهم نامه تقویت همکاری، هماهنگی و هم افزایی، 
کارآمدسازی برای ارتقاء و ترویج فرهنگ بیمه با بهره گیری از 
ظرفیت های دانشجویان و دانش آموزان کارآفرین است که به 
امضای رضا زعفریان مدیرعامل شرکت شایسته فردا و محمد 
زاهدنیا معاون فنی بیمه ایران رسید.   با امضای این تفاهم نامه 
2 ساله طرفین همکاری علمی، پژوهشی و ترویجی در حوزه 
کارآفرینی و بیمه ای در بخش تحقیق و توسعه خواهند داشت 
و بیمه ایران از فارغ التحصیلان، دانشجویان و دانش آموزان 
کارآفرین منتخب از طریق ایجاد فضای کسب و کار بیمه ای با 
ارائه نمایندگی برای فروش رشته بیمه های زندگی حمایت 
بیمه ای خواهد کرد. همچنین انواع پوشش های بیمه ای در قالب 
طرح کاشف برای پشتیبانی از ایده های خلاق و کارآفرینانه 

دانشجویان و دانش آموزان ارائه خواهد شد. 

حرکت با برنامه، کلید موفقیت
مهدی مهدوی مدیرعامل بیمه سرمد در نشست هم اندیشی، 
از »حرکت با برنامه ریزی« به عنوان کلید موفقیت نام برد و 
گفت: خوشبختانه سال گذشته، علی رغم موانع و فراز و نشیب 

های اقتصادی، اتفاقات خوبی در شرکت رقم خورد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بیمه سرمد وی در 
ادامه، از رشد 117 درصدی در تحقق برنامه ها در بخش 
سهامداری، رشد ۴۰ درصدی ارزش سهام، کسب یک و دو 
دهم درصدی از سهم بازار در سال 97 که تحقق آن در سال 
98 پیش بینی شده بود، کسب رتبه یکصد و چهل و هشتم در 
میان 5۰۰ شرکت برتر، پیاده سازی نظام های مدیریت کیفیت 
و مدیریت ریسک و اخذ گواهینامه های ایزو در این دو حوزه و 
افزایش تعداد شعب به تعداد ۳8 شعبه یا باجه در تمامی مراکز 
استان ها، به عنوان دستاوردهای بزرگ این شرکت در سال 97 

نام برد.
ایشان تاکید کرد: در سال 98، هم پیمانیم که با همدلی، 
هماهنگی، تلاش مضاعف و هم افزایی مدیریت های مختلف، 

سود پایدار و با کیفیت را برای بیمه سرمد محقق سازیم.



سکه و ارز

روز جهانی کار و کارگر گرامی باد

عکس نوشت

آخرین خبر
صاحب امتیاز: شرکتحیدربازرگانمدیرعاملمهدیمیرحیدری

مد                                        یرمسوول: محمدرضامعصومبیگی)درحالتغییر(
رئیس شورای سیاست گذاری و سرد                        بیر: مهدیمیرحیدری
هیأت تحریریه:سعیدمدنی،سیدغلامرضاکاظمیدینان،مرادعلیصدر،

عبدالحسینسیفاللهی،اصغرمهتری،علیمیرحیدری،عاطفهخوشکام

تلفکس:   66948635   تحریریه: 66948851
سازمان آگهی ها: 66948746 - 66948320

09380358200 - 09121113894
مد                        یریت: 66948478 - 09128451957

صد                        ای مشاور: 66948851 - 09361113894
چاپ: 

تلفن: 
66۹۴8۹۳۲-66۹۴8۷۴6

نشانی: تهران،خیابان
جمهوریاسـلامی،خـیابـان

اسکندریجنوبی،کوچه
پایدار،پلاک6،طبقهآخر

هفته نامه اقتصاد                                          ی، سیاسی و اجتماعی

w w w . e t e b a r . n e tشنبه 7 اردیبهشت ماه 1398 | شماره 176 )پیاپی 266( | 8 صفحه |  2000 تومانetebar.magazine

»إذِا تَمَّ العَْقْلُ نقََصَ الکَْلامُ.«              چون خرد کمال گیرد، گفتار نقصان پذیرد.امام علی)ع(:

روز ملی خلیج فارس بر تمام ایرانیان جهان گرامی باد 

قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۴/۶۴9/۰۰۰سکه طرح قد                    یم
۴/87۰/۰۰۰سکه طرح جد                    ید                    

2/۶۶۳/۰۰۰نیم سکه
1/7۳۳/۰۰۰ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

1۳/8۰7د                    لار
15/۶8۶یورو
18/۰۳5پوند                    

 باید با بهره گیری از همه ظرفیت ها 
به ایجاد همدلی و همبستگی بپردازیم

محمد خدادی معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی در جلسه معارفه خویش گفت: 
قبول هر مسئولیتی تکلیفی است که بر عهده فرد است و از آقای دکتر صالحی به دلیل 

این اعتماد تشکر می کنم.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی وی 
افزود: با آقای سلطانی فر بیش از ۳۰ سال است که افتخار دوستی و آشنایی دارم. 
خانواده مطبوعات و رسانه در هم تنیده است و قرار گرفتن یک فرد در مقام مسئول 

به معنای مسئولیت همگان است.
خدادی ادامه داد: آقای سلطانی فر پایه های خوبی در این معاونت بنا نهاده 
اند و هنر من باید در این باشد هر آنچه ایشان پایه گذاری کرده اند را استمرار دهم.

وی با اشاره به شرایط سخت حاکم بر کشور افزود: جمهوری اسلامی ایران بر 
خون بنا نهاده شده و ما پاک ترین خون های تاریخ را در این مسیر داده ایم و باید 

خلوص این خون ها با تلاش و تدبیر ما به ثمر بنشیند.
معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی گفت: مطبوعات و رسانه دوران تحول 
را داشته و در گذشته با تلکس اخبار را منتشر می کردیم و تغییرات در آن به آهستگی 
بود ولی امروزه این تغییرات با سرعت حتی ثانیه ای است و این تحولات سرعت 

سیاستگذاران و دست اندرکاران رسانه ای را می طلبد.
وی تصریح کرد: با توجه به شرایط حاکم بر کشور باید بدانیم که در این جنگ 
دشمنان به دنبال جنگ افکار عمومی هستند و رسانه ها در این مسیر می توانند 
نقش موثری در کمک به پیشبرد اهداف و مقابله با دشمنان داشته باشند و مقتدر 
تر از گذشته عمل کنند.خدادی افزود: موضوع دیگر توجه به صنف رسانه است. امروز 
رسانه شرکای بسیاری پیدا کرده است. در این صنعت برخی حتی با داشتن یک 
دستگاه تلفن همراه عملا شریک آن ها شده اند که مزایا و معایبی دارد ولی باید 
مدیریت شود.وی با اشاره به فعالیت های معاونت امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی 
ادامه داد: این معاونت ظرفیت های بسیاری دارد و در بحران های مختلف نقش 
اثرگذاری داشته است و ما باید با بهره گیری از همه ظرفیت های موجود به ایجاد 
همدلی و همبستگی بپردازیم.خدادی در عین حال تصریح کرد: ایجاد این همدلی 
و همبستگی برای نظام هنر ما است به ویژه در شرایط سختی که دولت آقای دکتر 
روحانی با آن رو به رو است.وی در پایان گفت: تجربه آقای دکتر سلطانی فر در این 
معاونت استمرار خواهد داشت و هنر خود را در این می دانم که مقوم حرکت 
گذشتگان باشم و این حرکت پایدار برای رسیدن به نتایج مطلوب تر باشد.در این 
آیین همچنین از خدمات و تلاش های محمدمهدی احمدی مشاور وزیر و مدیر 

کل حوزه وزارتی در مدت سرپرستی این معاونت تقدیر شد.
در بخشی از این آیین از سوی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی طی لوحی از 
خدمات و تلاش های محمد سلطانی فر در دوران مسئولیتش تقدیر و حکم محمد 

خدادی به وی اهدا شد.


